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Frank thet I let 1t go that weyjnor did I tell her thet I amd Mr.
Frank both had uonn_eoﬂon with the girl:or that I lied when she
‘olains thet T said that Mr.Frenk had conneofion with the girl.

” 14id not make any stetement like that to her, nof-dld I tell her
that I done it all by myself, and never to say anything about 1t.
Nor did I tell her that I first ohoiked Miss Mary Phagen,and after
she was unconscious,I hed conneotion with her,ep that she was

" young and never having had anyonethat I had to tear her privates:
ar that I was sitting on tha box when the girl came down: nor the
I had oalled her and when she tumed back that I then struck her
with my fist knodking her down and dregging her back where they
put rubbers on penoilsIt is not true that I tokd Annde Maud Certer

_tha_d; ‘finding 1&{.1!‘:'!_;111: absent,I dropped Miss Mary Phagan through
the hole and that I then took Miss Mary Phagen around by the fur-
neoe and started to put her in the furnace but that my conscience
would not let me dd 80; nor 1d I tell Annie Mend Carter that I pmt
Miss Mary Phagan down there to make people believe that Newt Lec done
#kd it; nor that afterwards I found a piece of blank peper and tore
it in two and picked up & peneil and put the paper on the'calla-r

———door end wrote the notes-that were found by the body of Miss Mery
— Phagan; nor 8d I tell imnie Mend Certer that I firet took the

took them out and layed them by her side; nor that I then took a
_thing they opened boxes with end pulled the staple out of the back
dooe and went out of the door, going over- to Broad St. toget @
. glass of beer; nor is it tPue that I told ‘nnie Memd Csrter thet I
"went back to the factory to make peonle believe that I was innocent
_but that the truth mus t some to 1ight; nor that I wanted to suve Mr.
Frank by saying that I helped move the boly of Miss Mery Phagan, but
—————————that=T-Jmow-that-would mot work; nor that iftervaris I went and got -

—— ——

i drunk end started to leave townand that I knew that that would not
‘‘do, and that I stayed in Atlante to show thet I was not gullty.
"It 1s not trme that I told Annie Memad Osrter not to say anything

¥ u.'i;q-ut thi-é.‘thﬁ.t. 1 mu;ted to gerve my twei\_n-s months and be fre;e, i

. - 'IJ"_ - and that 12 T oould not get Annie Maund Carter, that I ;would go :

T ':lofﬁh .and marry some white woman erownd Clicinneti. It is mot true

145 thet T fold Annie Maud Carber thaot I kept the money that wes in . |
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M:I.ss Mery Phepgan's purse, end that I ¢ gﬂve 'bhe purge to a negro
child; nor did I ask Annie Masmde Carter to be with me; nor did she
tell me"no, th-at was what go-t you in jail". I did not make these
statements to Annie Maud Carter,either in substance or in any othelj
I.1-ik_e lenguage. T further state that if’Annie Meud Carter states
that same is true, that she 1s missstating facts, I further state
_theat such statements are untrue and are not the facts, that I did not
do the things sbowe stated, nor did I tell her that I done them.
I know DraWren,knew him while he was a prisoner in the Fulton County
Jail. I havo seen him eid Annie Meud Carter telking sogether in the °
Jail on the Pfirst floor. Dre.Wren has delivered to me in my cell wing
upon several oceasions, notes from Annie Maud 'Ga—rter. He would some-
times dbring them into my cell wing at night and thyow them in on
my bunk and tell &b that Andio Mend Carbor had sent thom %o mo. At
one time I saw him throw her a note from the second floor, where he
was standing, immcdiately in front of Mr.Frank's cell end Annie
Heude threw the note to me. I have been bofthered by people coming
into my cell wing; sometimes Deputy Roberts woula bring people in
as 1f he were showing them the heating system, and lots of tiges
when he would oome in am go out he would leave the cell wing door
open or unlocked, and others would come in. Some Jews have bee-n in
©‘my ecell wing; and Mr.Darley from over at the penoll faotory, has
been one of those who have come into my cell wing. Dr JWren's bro th=
ers have boTh been in mj cell wing, and he himself was in my ocell |
wing frequently while he was in jeil haa a prisoner. In this {ve.v_
Annie }{aud Carter did come into my cell wing once and stayed a short
_ tinm, It is not true that I gaw J.i,Boozer on Peters St on April-

86 191' ® e P - = — -

T w Sworn fox the S B'Bate. About the middle of last sumn&r,

1913,. I was mtenaod to serve six months jail sentence for carr y-

| 'ing oconceeled wegpons. I got out about Februsry of this year. While .

lnaa_a_priaonér serving a jail gentenae durﬁ:g that term, I was a
truat.v prisoner and olesned up around the jail and d4id 1aundxy—wo;k1~—
i I I:new Dr Nren o white prisoner who was also sexving a jall sentence -
and l:ho_was—alto a tmuty brisoner. He roomed in the hospital on t:he
14(' “2ifth Ploor aud had oharge of the medicine rnom_on_ths—:ﬁfth floo ;
==, i \
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. He helped the Connty Physician and had Eharge of the sick and the
' .-8lving out of medicine whide .the County Physicien was not present.
‘He had acowses %o all the inside pert of the jail, includ ing the cell
wing of Jim Conley. I hav<¢ seen him in Conley's cell wing quite
often and have seen him carry Conley Bgmathing to eal from the
Deputy's table, ﬁhere Dz Jren ubually atee I have heard Dr.Wren
" telling Bonley,that he had been tried, that he(Gonley) cwuld take
this murder on himself and thet this would free Mr.Frank end that
they would never try Conley any more for it, after he had once been
tried. co:iloy would not agree to do this. Dr.Wren talked to Pred
Perirerson and myself severai times and tried to get us to agree to
g0 to Conley's cell and ocome out and dlaim that Conley had confessed
to us. He said h’e would get lots of money from the Jews to do this.
. Driren would talk to us, usually when lir.Eilléland would go to tie
front to get his dinner, Dr.wren would keep me in oigars to smoke.
-Fred Perkewmon was & colored man, also serving o Jjeil sentence, We
both 14 him that we would not say this about Conley? Dr. Wren told
us that Conley wes not kin to us, and all that we oug;h_t to want was
the mono;y and thet when we got out that we would need it. we told
‘Dr.iiren to work this himeelf and he said he didn't want to mix in
’:lt,that we were damn fools that money would be brief when we got out,
‘but that when hte got out everybody would have money. I knew Annie —
leud -Carter, who was & negro womenprisonerin fhe jail end who was
rel.eased on the trusty or clean upm work every moming by Deputy
Roberts,and was locked up by Deputy Allen, when he came on duty
oevery day spoub 3;30 P.M., Annie Maud Carter did the clesaming up of
the hospital and also some leundry work on the fourth f£loors She
did some ironing-on the fifth floor in the mediochne room. I have
‘geen Dr.Wren and Annie Mand Carter talk:lng together very often but

“. to do him.some hamm, I never ‘saw Annie Meurd carter go into tha oell

-tonot-what wes s 88id between them. I saw innie Meud Oarter go to

Conley's cell wing once and Fred Perkerson and myself called to hex
not to go #n there as she would be Llocked up &nd she stopped at the'
' doot ‘to the oell wing. Both Fred Perkerson and nweal:r knew that she

wae orooked end we Thought she was up to aome mis oh:le:t and-we-oatute

; mned James Uonley ouraelven that 8he was a bad woman “and might txry
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to hime I aaw--—-]i:_'.ﬁron at-one time givo Annle Maud Garter a hote or
~ _rather ho threw her one from the Second floor and she carried this
same note th;:t DreWren had thrown her and she pitched the note into
Conley through the door to his ocell wings Lest night after I hed
: gone %o bed,Dr.Wren came to my home and called to me end got me to
got out of bed gnd come out on the outside. He asked me what I was
doing and I t01d him nothing and he t0ld me that ho had & 1ittle
_Job for me to-do, é.na thet he wented me to come to his house in the
morning, and he gave me %0 cents oar fare to come on. This morn-
ing Br.fiven was at my house before seven o'olood He had & long
white paper, and wanted me to sign it. I canot read or write snd I
%1d hin I wented to walt and see what the paper was, he wented me
to sign. He said it was a paper that I had ocarried notes from Con-
ley to .nnie Meud Carter., He said well you ocan't write, and I will
write it for you. I told him not to do it, that I wouldn't author-
lze any one to sign for me unt il knew more aﬁout it. He gave me 20
~cents $o that. I could go and get him and I & drink of whiskey and
when I got it he wouldn't drink and he told me he didn't believe-he -
would drink any as he didn't went the boys where he worked to smell
_it on him, and he t0ld me to drink both drinks for myself. I drank
~them both and then he took mm up wit h me the question of signing the
pepor,whioh I refused to sign. As we oeme around the house, we met
another man, with some other men. He is a bailj.ff in the Thrower
Bullding. Mr.Bass Rosser,the city deteotive, said he was a Mr,
Boodlin, He did not have anything to say to me and I do not know
tha.t he Imew what Dr.Wren wanted with me. He told Mr.Rosser the de~
__teotive, thatthe men with him were prisoners he had arrested. Hhile
I was still talking with Dr.Wren, deteotive Bass Rosser walked up
and told me that Mr,Dorsey tho ‘Bollcitor general wanted to see me
- at his office and I_latt_s.ud went with detectiva Roeser to Mr.Dor- P

sey&s offiloe, whora I em now and meke this affidavite

ELIEN SIMS, Sworn for the State.I am eogquainted .with Annie Meud

"Carter. She is my ooudin. She was at my home a few days after she

got out of jai]., and telked to me about seeing Jim Conley she ahe

nna in Jail. S8he- sa.id 8-he had talked to Conley, I asked Annio Maud

‘Certer whether or not she had 80t Conley to talk with her about the
- mrder. She 8aid he- m?t&:n&t “talk w:lth her abont that oaao yand all

lho eonld get h:lm to may was that he hm told the truth;- .4henJho
1 - {
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told me this my sister was present and also a man, and they also

heard what she said to mes I am acquainted with Annie Meud Carter's
general ehars.oter and general reputation- her general reputation
and character for trothfulness is bad; d:eAentirely unreliable
and om not be depended upon. She has been in jail before this
Aman s
mt ma at«hsﬁ_'“ al $ atoakm%t
__II;_LI_Q_}-—_G___H%._ Sworn for the State. I am conneoted with the
sherliff's foroe in oheorge. of the prisoners at the jail, serving as
ingide guard from about 8 AM. until about 3;30 P.M. each day.
I hav olmrqe of t.ha'pri.sonerra locked up in the call.wings, the
working force for oleaning up the jail,for leundry work asnd for
preparing meals for prisoners being unler the direction and control
of Deputy Roberts,who is on duty 1na:lde for the gam e period of
time during whioh I gerves - In dlesning up the wm;s_ of the Fi=x
jail it is necessary foar the oleaning force to go into the ocells
wings to do so, and this is done under the supervision of Deputy
Roberts. The negro prisoner James Oonlej' is lod ged in cell wing
"Pirst North ",there being no ot her prisoner lodged pewmanently

in this ocell wing. The meals are dimtributed by this prison help

and the meals are sometimes oarried to Conley by the trusty pris-
oners. The ocooking end distribution of meals is under the super-

vig ion of Deputy Roberts. Theeell wing in which negro women prison-

_ers are located 1s on the "Third West". I knew Annie Meud Certer

while she was & prisoner at the Fulton County Jall and her cell was
loocated in "Third West". Annie Maud Carter was used by Deputy
Roberts as a trusty, she being released by him from cell wing in the

moming about 7;30 or 8 A.M, o'clock, She was used in laundyy wordk

“and d@1d mos t'of her lroning on the fifth floor in whet was called

the medioine room. She was usually looked up hy Deputy Allen-when

he came on dnty about 5;30 peme I also knew Dr. George Wren. He is

& white prisomer whom the prisoners and every one most around the

. Jail oalled Dr.ren, He was a trusty prisoner and was used by Dr.

Hurt and the Jail offioials to hand out medicines snd do any work fo -

. the siock while Dr.Hurt was not in actual attendsnce at the jaile

149

I know hia brothers who visited him at the jail quite ctten. among

them was one named Jim Wren. Jim Wren ceme to see his brather. tho
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Mr.ll"rank'a. oell wing to see him. I have seen Jim Wren and a Mr.

CeWoBurke oome in there lest whbk end they went intogether to see
Mr.Frank in-his cell wing. I have seen Mr.Burke call Dr.George
Wren off to one side 'ahd ﬁm with him privetely upon one occasion.
1 have seen Dr feorge Wren visit Mr.Frank's oell ‘very often, I have
faver seen Annie Memd Carter in Conley's cell wing and she has rogq
quested me to allow her to §o into Conley's cell wing,but I tolad
her that I would not allow her to do 80, and if she was ever in
there, it was without my knowledge and in direct disobedience to
what I had told her. Oftentimes it is diffioult to keep in toush
with the entire tuilding. I have to go to the upper floors at times
—and get out prisoners who have made bonds or to be sent to the gang
or for other Teammns, and it is impossible to know what is going on
all the time on all floors. I kept Conley's oell wing door locked
a8 of ten as possible,and the cleaning up faroe had toget in there
from time to tinie,and the feeding force also,and I can not say
pogitively that Annie Meaud Carter was never in the cell wing of
Conley,but if so,1t was without my Imowledge and ggainst my orders.
I have seen Dr.George Wren and Annie Maud Carter talking very fre-
quently and generally up in the mediocine room. I knew Prank Reese
and Fred Perkerson,who were negro prisonars and who wera used as
brus ty prisoners while they wore there, or at least most of the
time. I am aocquainted with the generel character of Mnnie Maud
Carter; Her general charaoter and reputation are bad and I would not
believe her on oath/ :
@OHN I.. HAYES, Swo m for_-‘bho States I reside at the Multon Count y
_ Je.tﬂ' anl am working there in the capacity of Engineer at the County
Jaile. My work carries me all over the jall. I have been in this
psotion oconstantly since April 1 31913« I know Jemes Conley. I Imew

Annie Maud Carter. She was released however eaoh morn:lng :,.bout seven

- 0%olock for the purpose of her working on the laundry work, prin-
olipally on the £ifth floor in the mediocine room, next to the hos~
pitel ward on the fifth floor. I kmew Geozge Wren, who was Jmown at
the jail es Dr.Wren becsuse he helped the county Physiocian, He was _

“aleo a trusty white pr:l.aonur. Wran 8lept in the hospital ward and

his work oarried him.to the medioine room a-great deal-: ~ I carried

‘a

150klyn to. a1l cell wings . MriBob Hardeman Was also engaged w:l.th me at
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times in looking over, inspecting end repatring the different soot-
lons of the jail. We kept our lney downstairas in the Enginear'a_ de=-

partment all” locked up. This key was used only by Chief Engineer
Baves . Hardman end myself. I nnever sew Annie Maud Carter go into
the cell wing of Ji.m. Conley. Annie Memd Certer was under Deputy
Roberts who released he:; for work and she 8tayed most of the time
at ‘t;h_is medicine room on the fifth floor, where she dld most of her
wo#-k. She was 160ked up sbout 3;30 P.M. when the inside guasrds make
their changes,and Deputy Allen comes on duty usually. I have seen
Dreiiren and Annie Maud Carter very frequently alone in the medicine
room. I have seen them telking together at this place. I lmew iWren's
wor: carried him to the medbine room end this AJ.;mie Maud Carter's
" work also cerried her there, I know that they had plenty of op~
- portunity to talk to eaoh other as 1% is impossible for the inside
deputies to actuelly know what is tramspiring én each floor of the
L T © Thelr duties oarry them to all parts of the
jail, generally Ilooking after the cleaning up of the jall, the
feeding and ocare of the pris mers and with the work of Wren and
Anmnie Mand Carter throwing them together , it was impossible for me
or othaf Jail officials to_ check them up every minute during the day.
I know that I never pe‘!rmi tted Annie Memd Carter to enter Conley's
cell wing and there was no way for her to have gotten the key to
__his cell wing.—Annie-Maud Carter was never in Conley's cell wing
within my knowledge. I have seen George Wren up and around Frenk's
cell wing quite often and I have seen him in Frank's cell wing
several times. I have also seen Goorge Wren's brother, Jim Wren,
vigit him,but whether.or_nof Jim Wren went to Mr Jrak's cell I do
not know._ ’ . =

WILEY B. ROBERTS, Swom for the State. I am & deputy sheriff,

- serving &t the county jail from about 7 aeme. until about 3;20 p.me

_naoh daye I bhave charge of the work of the oleaning of the jeil
i ;;dt;;e _te;dTl ing_oif :Gha ;ﬁ"i'aoner;;ﬁ looking after th ein.s;i de of the
i -.1#-11—---3011 erally. Iihave this work performed by persons who are ‘
serving jail sentences and who are in the nature of trusties and
also by persons who are waiting trisl aml who volunteer to' asglat
in this work, in ‘o:cder't'c_: have more liberty in the jail, I know

 Jamees Conley,who is cnfined in & 0oll wing lnown as the first
"15]_ north, and no other person being lodged therein except Conley, I

know Annie Mende Usrter, ‘ho wes & negro woman prismer snd who
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: .wasulcdgod in _the _0911 wing kno*em a8 the third west. While Annie

_. Mend Corter vae o primner ot the Jall or &% least a portion of
the time,I used Annie Maud Carter as a helper in laundry work,
weshing and ironing'olothes. A portion of the time her workmwas

. upon the fourth rlooz;, w.hara the laundry was loocated, and a portion
of the time upon thp f.rth £loor, in what is generally known as the
médiocine room,in which she did a large portion of her ironing. I
never saw Amnle Meud Carter in the ocell wing of Jemes Conley, nor
even at the doors We did ousd best to keep this cell wing door of
Conley's locked At all times. It was necessary in the &leaning of
the Jail and in the feeding of Conley to allow trust;y prisoners,

- under our supervision,to enter Conley's cell wing only long enough
to discharge their duties, and then to leave this cell wing end the
dobr was locked. ALl of these trustes used in Conley's cell wing
were male trustees. Aﬂeﬂ Carter was never used in Conley's
cell wing for any of this work, end to themBest of my knowledge
never entered Gonley's cell wing,nor d1d I ever see her sbout the
door. I did not ever see any notes pass betwean Conley and Annie
Llaud Gartier,and never heard of any until within the last fow days.
We underatood thet there was ape oific oxders to keep every om away
from Conley's cell wing and we daid our best to compky with this
order. I knew George Wren, who was known ss Dr .wren.an.d who was a
white trusty prisoner. He assisted Dr.urt the county physiocian,in
caring for the sick at(- Ehe Jail, and for this work he was alm used
as a trusty prisensr. He sleptin the #mpk hospital on the £ifth
fldor end got his medicines fram the medicine rooms I have seen
him talk to Amie MeudeCHzbte; I know Annie Meaud Carter's generel

- oharacter and reputation while she was at the jail, snd tint r

~ general oharacter andl reputation was Saﬂ. & I would not helieve
her on oatth. I know off no oecasion for Annie MaudeOarter be ing -
upon the first fleor of the .1311 as hear wﬂ: oa.lled for her tobe
on ‘I:ho_ _:h;u?th or fifth flgor omdinarily. If she had any oppor tunity

- I never hm' it, and I was censtantly on duty during the hours I

" have moﬂ..

JOHW SHIRLDS, Sworn for the States I have been working sim e May,
1913, at the Nationel Peneil Oompany I know CoWeBurke end ;immie 4

i l'rron. Burke end Wren have been constantly around the National Pencil
159 - Pgotory for the last several monthe , walking on the Fiamk caces

_Severel times GEMJJMIAM_«_MM&LJ.M“ - .ﬁ“ :
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. been after me to make an affi devit for him thet Jim Conley had been
" down on mo.or'-ha&l acked me to let him go down on me, I refused every
time beocense it was 5 lie, Jimme Wren said if I wo;‘.ld do this, he

would dress m e up and send me to Cinoinnati or anywhere else I
wanted to go,and I told him I wouldn't do it,that there wasn't a
In talking %0 me,Jimmie Wren used the word "0ook sucker.”

ord of truth in'it./Since I have been at the £actory,I have never
heerd anyone there say anything about Jim Conley ever having done
anything. of that kind. A few weeks ago, Jimmie Wren came to me

and said:"f-i em in a hell of a fix,I have got to get something good,
#on't you lmow a negro woman I cen gat who will swear that Jim -Con-
 ley went- ;lown on her? and I told him I wouldn't do ity&hat I

Vz
}%&;%Jgg nf any negro women.
Mg Sraa_

_ NAGGIK GUNTER, Sworn for the State. I ama oouain of Annie Maud

Carter. I was at Ellen Sims' house when she was ®lok, and it was
Just after Annie Maud Carter got out of jell and we were talking to
her and she told us that she knew James Conley ‘and that she had
talked with James Conley and hed tried to got him to tell her about
the murder of the little white girl,but she told us that Conley
would not telk to her about it, except he told hor that/gfd not
ki1l the girl, that Mr.Frank had done that amd that he would not
disouss the ocase with her. That leonleyfﬁzédtggd the truth . I have
knowminni_e Memd Certer all her iife and I know her genersl re puta t=
ion and character qnd_the seme are bad, end I would nof helieve her
én oath.

Le_JAGKBON, Sworn for the State. I am & Mebhodlst preacher. I have

Imown Annie Meud Certer end her mother, 6, 7 or 8 yea?é. I am per-
sonally soquainted with the gemeral charaoter of Julis Carter, the
‘mother Annie Maud Certer. Julie Carter is a good women and hes a
sood reputat lone I em also well aoqua inted with the general charact-

or « I ocould not under any oircumstemoes believe her on oath., She

has been oomtanﬂy in the courts for robbery, stealing and other
orimes.

JAOOB _HARRIS, Swomm for tho State. I have Imown Annie Maud Carter
_8ince she was sbout eight years 0ld.. I have lived olose.f& her fox-
several ye.rs and olose to her kinspeople pretty muoch eversince I

155 have known hur. I lmow Annile Maud Carter's genaral character a a.nd
v e

— ropnt'at lon, md thg[ arq_hn ,_I would nok- bolio!ve her- onﬂoath.'—_ o ol
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Ce Jo GRAHAM, Swom for the States I am an attorney at law. I heve
represented Annie Meud Certer in the COriminel Divieion of the
Superio:; Gourt of Fulton Gounty. I have had ocoasion to interview
members of her race and people with whom ©he mingleé and assoolates.
I have heard a great deal of her among the white race. I know her
general charaocter and reputation; the same is very bad. I would not
believe I:Lvar_;n_ ;;th.
Je Yo DONALDSON, Sworn for the State. I know Apnie Maud dartar and
knew her when I was connected with the City Stookede a&s Quarry Fore-
_ma.n. I know her general character sand reputation; the seme is bad
end I would not believe her on oath/
JULIA CARTER, Swom for the State. I am the mother of Annie Meud Car-

tor ,wh"co was recently in Sail in Pulton County. I visited my daughter
Annle Maud Carter twice a week while she was in the Cownty Jail. I u
uenelly found her on. the £ifth or top floor where she waaTr;:ming
px in the medicine room. Sometimes I saw her sitting around on the
firet £1loor. While visiting my deughter, Amnmie Maud Carter,I also
met & white man,whom the prisomers ocalled Dr.Wren. I would often see
him-on the top floor. I have heard him talking to Ammie Maud Carter
about Jim Conley and Dr.Wren told her she ought to marry Him Conley,
- that he was going to have plenty of money some deye I remember while
"I was there Dr JWren brought her notes upon two occasions and he told
‘her he brought them from Jim Conley. She read the notes to me,but
there was nothing bad in them, and they were love notes. I do not
Imow whether or not- Conley wrote them,except what Dr.Wren said. I
can not read myself very well end did not read the notes. I have
.8ince the lgst few days been trying to find my daughter and I have
been to see & number of people whom I tried to find out from. I have
been to see & Mr.Jacobs who runsa fawnehop on. Descatur Street and he

told me that she was in safe hends and would not be mistresteds I

SN

went to an office .in the Fourth Notional Bank Building, and talked

with some men in Mr.Haas' pf:fioe.‘ I understood them to be Mr.Heas,
-~ Mre.Arnold and Mr.Burns. I found this place by the direction of

ﬁiia Mro.Jacobs,who is a pamhroker end Jew on Daoatur‘stroe}.- He —
~ ghowed me what-o£fi0e tomgo-tes I t01d kmm them I wes the mother

of Annie Meud CGarter and wanted to see my ohild, and they told me

_"that whenever I got ready to go, fhayl would get-me & tioket and
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‘would senl me with some one to gee here I talked with Annie Maud -
1 "Garte'r ‘and she never told me that Conley had ever stated to her

‘that he had kil ed the little girl. She told me that he said Mr.

Frank had killed the girl. Since Annie Maud Curter was turned out
__of jail, sbout @& month sgo, she has been living at my house. On
last Thursdey, Aprll 23,194 she left home. After she left home I
‘met her asccidently u:p‘bown. I met per on Decatur Street. She has
not heen home since. Mr. J. Jacobs told me thet she was telen good -
care of » He sald that she came to him and %told him ebout some men

trying to trip her up end that she thuught one of these men were

Mr »Burns. He said that he had sent her to &n office in the Fourth
National Bark Bullding. I was told by my next dor neighbors that
‘ they saw Annie Maud Gc;_rter at my howse, Fri&ay, April 24. 1

 41d not see her mysadlf. I found that all of her olbthes was gones
I know thaet she hed something pewned at N0,120 Decatur Streét,with
sﬁid ‘Jacobs, In an effort to locate my deughter I went té Bums'
Detective Agenay in the Healey Building. While there I talked to
Herbert Haas. Mr Hums told me yesterday, April 28th, thet he would
Send me to her whenever I wented te go. Mr. Heastold me today,
Wednesday ,April 29%h,that he didn't know vhere my daughber was,but
he would looate her and let me talk to her. He said he would not

_ send me to her,becense some of the olity deteotives. or some of the
men from Solicitor Dorsey's office would follow me. The attached
letter vyon which I have ‘written my neme came through due course of

mail in the attached envelope. It came to my dsughter Ruth Carter.

I recognized the writing on the envelope and the writing in the
letter. It is the handwriting of my daughter, Annie Maud Certer.
- My daughter merried Joseph Griffin,end was at one time known, and

(Attached to the above affidevit ke an ,envelope addressed

to"Mism Ruth Carter,in ocare of Mra.Robert Campbell, living on

- -Reed Strect, Atlanta, Ga," The envelope is.,poastmarked New Orleans,
Le., April 27,1913, 12 P.M, The letter is as follows: "New Orleans

- Louisiens, This 1s'where T sn 1iving, Bl4 Ldwer Line Street, April.

87,1914y My dear fmkk farther. I will write you to let you hexe
from me and no where I am. Well I am in New Orleans for a while and_
I am going leave herefor New York. I am working with Mr Jilliam
Burne so you ne bye that what I am doing dont tell no one where I

- am keep that to your self tell smame the same andi when you writ e
dbmt cell me Annie Mand CGorter. Call me Mre .Joseph Griffin. Give
ell my love this is my office No 314 Lower Line Street, New Orleans

Louisisne. %e morther and ferther.t) —— - —— o

paBged under the name of Joseph Griffin.

-
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Es Fo HOLLOWAY, Sworn for the State. (being portion of testimony
given on the original trial) "On Monday moming I sew Conley. Ine
atead of being upstairs where he ought to be, sweeping, he was

down in the shipping room, watohing the deteotives,offlcers and

reporters. I csught him washing his shirb. Looked like he tried
to hide it from me, I took 1t up aml looked at it carefully and
looked 1like he didn't went me to look at it at all,”

The State further introduced the original bill of indistment,ver-
dio:t, sentence, }nof; ion for new trial and oxler granting new trial
in the cuse of the State ve, BA Williams end Annie Maud Carter.

The records shows an indiotment for the theft of a gold watch and
— of Annie Carter

Twenty dollars in money. A verdiot of guilty, a sentence/of fifteen
yeers In the penitentiary and an oxler gramting a new trisl on
Maroh. 7 ,1914,

The State further ihtroduced the following telegram
addressed to Charles A. Isom, o/o Reed House, Chattanooga, Tenn,

"leke first train from Atlanta. (Signed) C.W.Burke."

. aﬁmmﬁa /G/?/u,‘ﬂ(o, 191

The State Purther introduced the following transoript of the

evidence of R.PeBarrett,given at the original trial:

"eDid you or not find any hair anywhere there? A.I found the hair
on a bench lathe,on the handle. .
Q/How far was this hair,what kind of e hendle was it on? A.It waes
in the shape of an "L",
Further on,em-pags=88% , the following questions were put by the State
and answers given,wis: ’
BsHow was the hair caught in there?A.Swinging down like this(indicating
fonnmalxfoxxtexiefenanxarans
Q.Was Miss Magnolia Somebody there? A.is near as I can remember,
Miss Magnolie was there."
Counsel for the defense cross-examined sald Barrett,armd for some
reason best known to them,did not ask him whether or not he coulad
ldentify the hair found by him as that of Mary Phagan,but as ig -~
———8hown-on p.534;V0l,2,contented themselves with asking him the
uestions following,to which they received the answers set out:
Q.You called Mr.Quinn ta see that? AsI called him.
QeWere they long strings of hair or were they knotted. and matted
heirs? A/They were around my finger. I pulled the handle and they
t around my finger." Quinn was a witness for the defendant on
‘thé main trial.,” P
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Kate Allen tautifiad by affidavit as follows:
I sm the wife of Aarnp'Allon. I now live at No. 9
Piedmont Ave. 1 am poruoﬁally acqualnted with Jake Jacobs,
a2 man who rune a pawn shop at 120 Deacﬁur street, Atlanta,
Georgla. I personally Iﬁow that my husband, Aaron Allen,has
been pawning thinge with Jacobs at 120 Dgeatur street, Atlanta
Georgle, for about two or three years, GSometime about six
months or more agol’l have forgotten the exact time, Allen
left Atlanta. He was sick in lindianapolis, and wrbte me he
wanted to come home., I lost the letter that he wrote me. Some-
time aboutJMarch 29th, I will not be certain about the date,
but probably a month or two months ago, I took this lette
and showed it to Jake Jacobs_at 120 Deoatur street, and told
.-him I wanted to mako.aome arrangements to get some money to
briné Allen home. Jacobs told me that he would bring him
home. I didn't have to pay him any money and I didn't have
to pawn anything. I didn't ask him how he was going to bring
him home or why, but I stated to him that if he brought Allen
home I would eee that he got his pay., I -did not know anything
more about the matter untilll saw Allen on last Friday April
24th at about 12 o'clock.

Aaron Allen testified by affidavit as follows:
I am meking this atfidavit for uee op the hearing of

thé-exfraordinary motion for new trial of Leo M. Frank. 1 em

a negro, having been born in Alabama. I lived in Atlanta,Ga.,

off and on for the last nineteen years., I have done some

viork as a dotective for the police officiale of the city of
_.Atlanza*_and_am_uall_knoun_ﬁn_Chiat.Lantnxﬁ;_mr.*ﬂﬂrrx_ﬂgntt._ — S

the Pinkerton man, and Mr. John Black, city detective, put "

“ me soon after Mary Phagan was murdered into. the cell with Newt
Lee, and inetructed me to do all I could to find out who '
i_ murdered Mary Phﬁgan; They wanted to know what Newt Lee knew,
and told me that if Newt.Lee was guilty they wanted to know |
it. They sald to be mlshty‘pértioular about evervthing‘;-;id .
or eaid becauss thly wanted nothing but tha truth and didn‘
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I left Atlanta of my free will and accord and went North.
I was in Indianapolis, Indiana, for about eix monthe szick.I
was under the care of the city dispensary there, being unable
to work, and was being cared for as a atrénger. I have just
this day been to see a doctor here in atlantﬁ. He tells me
that I have consumption and that I. cannot live long, and I
promised him I would go to the Battle Hill Sanitarium.
A white men, who eaid that his name was "0'Neal" csme‘
to me in Indianapolies the 30th day of Mar?h, 1914, and sald
among other -things, that he wanted me to go down to Chicago
and catch a negro who was sleeping with some-white woman and
getting all of her ﬁoney. He didn't call him a "negro" but
called him "a colored gentleman"., He dluo addressed me a8
"lileter Allen". I caught him in two or three mistakes but I
knewhi‘had done nothing so I told him I would go on to Chi=
cago or anywhere else in the world he waﬁted me to go. I
wanted to get away from where I was and wanted to come to
Atlanta and had a ticket to Atlanta at that time. This man
“took my ticket away from me and I went with him to Chicago.
.I remained in Chacago five daye and was pald $15.00
and all expenses. I was pald by uomaﬁ;dy connected with the
william J. Burne detective agency in that town. When I first
got there this man sent me out .o spend the night with a
negro detective by the name of Bell. This-man Bell had a wife
who looked to me like a white woman. Though I would not say
she was white woman I belleve she was white. They told me
to go to a certain place, but then sometody-;et me and {told
me that was the wrong plabe, and at last they brought me in-

to the Transportation Bullding into the office of William J.

Burne. I eaw Mr. Burns' picture hanging on the way, and I saw -

big offéra of rewards. The rooms that I went into were on the

64h floor of the *ransportation building, and had the name of

the Burne detective agency printed on the door. I didn't know

what they wanted me’ for and I let” them do moet of thg_jﬂik}nzl;___'
%% 158 ™ After—I-got—up into the office I met William J, Burne hime. - .. F

~

self. He put everybody elese out of the room and thia:iu7abopt

s ﬁh@t godurrod between us: He asked me did I know mgﬂgircwantgd |
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to see me and how I was feeling. He asked me did I know
lr, Jacobs of Atlanta. He asked me whether I was sick enough
to have a dootor, if I was he would have one come in right
. away, I eald "No, .eir, not now", He went away just then and
sent in Mr. Jake Jacobs, a -man who keeps a pawn shop at 120
Decatur st., Atlggtu. Ga. Mr, Jacobs shook hands with me and
called me "Mr. Allen”, (Mr. Burne called me Mr: Allen when
‘he talked to me t0o0.,) I asked lir. Jacobs: "Why do you call me
Mr, Allen, now that you got up here too?" He told me I was
in a differgnt country, and I was just as much here as anybody
else. I told him "Well, I knew thmt", He eaid my wige was
wanting to' see me mighty bad. Mr. Jacobs asked me: "Why did
you leave Atlanta®" I sald: "Why, Mr. Jacobs?" He said:

“Your wife told me that the detectives wll told her to keep
Allen out of the city beoaﬁ?a they are wanting him here", How
came you to leave Atlanta", he asked me again. "I left At
lanta_of my free will", I told him Jacobs said: "You know you
are lying, I am a good mind to knock you over from this ta-
ble". I asked him "Why do you speak that way?" He answered,
"Because you know you are lying. You were pald to go awsy from
that pléoo and you gave your wife $35.00 to pay her rent with
and you pavned your things to me the day you left". He sald,
"You know who gave you that money for you to leave toWne==
thpuq_qiﬁy detectives--=-and you won't tell it because you are
afraid of them. You don't have to go back, down there. You
are scared of them, How many times have: I seen John Black say
" 'Come here, ‘you black son of a bitch' and slap your‘Jaws”; I
told him it waen't true that I had not been paild aﬁything to
leave at all.
BefEiéfI‘IIﬁiiHEﬁ‘fﬁIxihg“ﬁithfnri—sacobu;'Hr.‘w1lliq§ =

]

J. Burne oame in. He sald at firet: "Mr. Allen, the only

thing we want of you ie thah;ruth.and nothing but the truth.
You know when you sald that you didn't know any of the pare.
tien nereﬁnally---Jim Coﬁloy or Leo Frank or Newt lLeew--that
'}ou is absolutely lying. You know when you say that you had-

$320 of your own homest, clean money, that you worked and

shoveled and got hold of

in Atlanta=- that you are a dam 1ie!
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His voice was loud, "Why, Mr. Jacobs eays he has known you
from five or six or ten years and never krnown you to have over
$20.604 Now, Mr. Allen I am sorry I said what I did but if

. you will you can state the truth and nqthing but the truth,
and that ;u what we want out of you". He didn't -say the de=-
tectives gave me the money, then, but he sald: "You know_some=-
body gave you that money to leave town with and you are a
liar every time you say they didn't do it".

When Mr.. Jacobe left lr, Burns hﬁh a talk with me pri-
vately. He aukcd me what did I Enow of the Mary Pnagan case, I
replied: "r. Burns, do you want me to tell you the truth or '
to tell you a story®? He said: "lir. Allen we don't ask anys
bedy to tell ue lies, but the plain truth". He sald: "Now,

‘_i}. Allen go_.ahead, just -stateto me what you know about it".
I replied agaln: "Mr, Burne, truth is the .light, ain't 1t?"
He sald "Yes", I said: "I Xnows nothing a$ all about the lady
getting killed, no more than I just heard". I saye,."I
one t;me asked by Mr. Black, a clty detective in Atlanta, Ga.,
and also Mr, Harr? Scott, a Pinkerton man. I was charged to

go down and get in the cell with Newt Lee and find oug what
Newt Lee had to esay fully and in detail. I told him Newt said
he wae innocent, Then I went into detail and told him what
Beppened about as follows:

"When I got.in the cell with Newt Lee in the city of Atlanta,
I was in there about 20 minutes, and I spoke to Eowt Lee
first, I asked him what wae his trcuﬁlé._ He replied to me
that he had no troubie whatovcr. I says “Why are you in here?"

" He asked me had I knowed about the white lady had got killed
gi_thg,pgggg;_tagmnry.__I toié—him—no;-that—I'waU"a utransqr'**“
in town. In order te get in with ewt Lee ! told him a galsew

hood ‘about killing s white men. Lee told me that he hadn't -
done nothing and that hO'wau innocent, Lee told me that ho
knowed nothing in the world concerning what he was put in

_ there for, I told him if 4 wae him I would tell the truth,I
wouldn't lay here 1n_3ail; I would tell juet what 1 knowed

T .mbout it. I aaid,':f you thought or knowed that white man
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‘ killed this girl with you workiué thofa} and had.yqu to help
‘him do away with her, I woui&hgg_hp and tell the detoctivea
so they would turn you out", He eaid, "Lord have mercy, hush,.
you are trying to get me in troubla, ‘because Idon't know noth-
ing in the world about it, no more than I found the lady, and
I hope and trust the lord will show everybody on earth who
killed her. The Loxrd knows and deteotiveu will know some day
Just who killed tho 1ady, because I am a innocent man", I

_asked Lee who he thought killed this lady, asked why they had
to arrest hmx him, because he founa her, Ha answered'and

——told me he had no thoughts, and he didn't know, but he knowed
one thing, that my boss, who was over me, he acted very
utrangﬁ. He told me to come back at hglf past three or four
o'clocke- I have forgotten what it was, half past three or

“four- I did. so,.as he asked me to, and 1 come back, he told
me I was just a few minutes early, b: late (I fofget-which he
said)-but that was all right, and I did not begin work I could
go on out in town and come back. Well, friend, I will say to

'you it looks mighty strange that Mr, Frank called me 'up about
7 or B'olc}nok. and asked me how was everything. He had never -
called me and asked me before. I thought that looked mighty
susplcious and strange, hut as to what 1 know. brother-friend
I don't know nothing, I don't know notling. .Ir they hang ne,
or kill me. or turn me alooae, or do whatever they want o
with me, it nill bo all right, because Loxrd knows, the detec-
tives will know, everybody on earth will know that I know
nothing ooncarning'that lady getting killed*. Newt -Lee was

—+taken out. of the cell from me, and when he comé back I asked

him where had he been. He told me they had taken him and
~put—in-the cell with lir, Frank, I say, "Well, partner, you
better make it up in yourmind to tell the truth and-nothing
_buth tpg_jrqfhl'}nquuo theese wﬁite folke kill and lynch a

-'nisser, vhether he is guilty or not. If I knowed who killed
hor I would sure aay so. I am going to tall the truth in- my

caoo” He told me hahdidn't knew. He said, "I'll tell you

O

16' ~what did happen, Mr, Frank told me if I kept talking so muoh

)
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until.ite going to get us both in trou:ble"- 1 was then
taken out of the cell with Newt Lee and had a talk with Ly, )
Black and chief Lanford and My, Scott, and told them all I
knowed that Newt Lee said, They told me to go ahead "We
will see you again, Allen; if we need you, we will let you
knpw", I was then never asked any further questione amy
more in that case by none of the detectives or any of the ofe .
ficers until I wae quast:l.tnod by detective Wa. J. Burns, lir,
'O'Nea.l,. Mr, .Tah Jacobs and Charley Isom, in the city of
chicago._nl., April 2nd. =,
When I got through this statement, Mr. Burns asked me
vhat wae_w,opini;an about the case altogether. I told him I
had no fixed opinBon about the t;aao. that I knowed nothing
comcerning the case, that-I wasn't implicated and never worke
ed in the case but one night and half of a dey. He asked me
how much mdney was I promised to go down in the cell. I told
him not any moneyuwas promised to me, that Mr. Black told me
that he would sce that I got paid for ny work, but he had not
paid me a penny up to that time. |
After I had seen Burne the first time, and before 1 saw
him the laet time a negro boy who was called in the office of
lir, Burne, Mr. Bell, and who was one of Burne! meh, told me
that he 'wouldn't. tell any story for lMr. Charley Isom or lr.
Jaﬂ or anybod;v on earth, if he was in my place., Bell told
me, after I had had a -ltalk with Charley Isom. I knew Charkph
Isom in Atlanta. After Burne talked to me the last time then
Charley Iemm came, I had been up to Burne's office going on
the third -day-vefors Isom came, After I saw Burns the second
——'H.ma—thoy turned me over to isom. The following is what oce
' curred between mvselr and Isom after I had baen there about
threc deys and had alraady seen. Burhe Twice;
Hr. Isom met me and ‘ahakan hande with me and said he
‘wae giad to avu me m'os;.n‘ed“ me "Mr. Allen", I asked him
LT A _@id ha call_mo_"lm. Allmi,—and -he 1a:|.d '!verrybody pute the
162 mister in thie part of the.country, so they say". He

e T .

told me that he. come aftor me and I would have to g0 with
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- hy-. After he had teased me slong, he to}d me he was jth

. teaging and Joking with me, and he was going to tell me the
facts and the truth, and he was working for ﬁr. Burne, and
asked me why did I leave Atlanta. I told him I left there of
my own free will. He says, "They all eay around there that
you was pald to leave Atlanté. two or three hundred dollars,
ie that the fact"? I told him, "No, eir", He sald, "lNo need
;r lying to me. Me and.you have been friends; I have done you
plenty of ravor;, and you have done me some, how come you
can't tell me the truth®? He says, "I don't want you 16 tell
nothing hut the truth. You know you was in the cell with
Conley. We want you to tell the truth about being in the cell
with Conley", I told him, no, I was not, I didn't know Cone
ley, never had seen Conley. "Well®, he says, i"Im make the
story long aﬁd short, I'll tell you, Allen, let's get down
to bueiness. You know Jim COnlej, and he has alréady got a

year conviction, and that Jew 1s already convicted to break

his neck, and between you and me I'll tell you what they
heard down there, whether 1t's true or not, that you did
find out from Conley in the cell, that he did tell you he
killed—that—girl, and your utatament‘wau going to be against
Conley, and they gave you three or four hundred dollars, and

—run—you—out of town. Is that true or not?"——1I told him, "¥

"o sir, . He mays, "Have you ever told the truth"? I

told him yes. "Did you ever tell a lie"? I hemmed and hawad
end finally I_told him I had told funny tales, but when it
come to swearing a men's life away I wouldn't like to tell a
lie and no qtﬁar science business", He told me, "Well, you

tell
have tolda lie, and it didn't hurt you. I went you to tell

" tbie lie, tut I am tzying to show where, if you told all.
kind of lies in this case, it wouldn't hurt you but would get
you ponoy'. He Qayn,'“It ia a feather in your hat,“wpuld be
a feather in my hat; probably you will hwve a job as long as
. .m_.lua;wi-t}‘l—these—peoplo- at—the rate of $120 or $125 a

moyth, and maybe I will, too. If I was you, 1 would go on -

_and_tell, because th;s-m@n Frank aint never going to walk on

]
.
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the ground nblmoro nohow, " says, "it ie only Just to save
—-— neck, that is all, Don't you know I know that ghat man

never will come clear", He says, "why don't you just go ahead
and make them feafherl for me and for yourself andgo ahead ad
ant go back up the country if necessary. Make an affidavit
and get hoiﬁ of. them feathers, and if you think it ie wrong,

'réo down there and changa'it. Conley made 5 or 6 changes, vhy
can't you change them". 1 told him I would just be telling a
_1lie, beocause I had never seen Conley in my life., "If I waw to
tell anything concerning Conley, I would be telling a atcry,
because I have never seen him. " He saye, "Is you going to

_do it?" Sayu,"Giva me your hande", I eays, "I will give you
my hand. I an going to tell the truth".

So he left me, and Mr, Burns told me "lr. Isom says
that you are ready to tell the truth, and 1 am ready to talk
with you", He called his stenographer and started off. When
they got through dictating the matter he asked me, "What was
you scared to talk about, why was you ﬁcared to talk?l
thought you wae going to talisﬁhuuomathing, and here you
come telliné the same old story that was printed in the papem

-:and we knowod:éii ¢hat before hand. Now, don't you know that
—you- avre scared of .them olty detectives. I know that every
colored man in the South has got to be humble and stay in his™
place."  Bumne saye to me, shaking his finger in my face,"You
Xnow something”. This was after I had told him twice al-
ready snd told Isom and told all’of them up two or three difw-
“ fevent times auring all the five deye that- I stayed there,

that I didn't one thing in the world except what I know. He-

sald I knowed something, snd-woulon't tellhims

_When I got ready to leave, lMr. Burne told me, shaking
hande with ﬁe. that the only thing he regretted was, he had
hanéled two hundred thousand colored men, -since he had been
in the detective husibeeg "and had never saw one what mouldnt

tell the truth but-you®., -I shaken his hend, and told him,

;!well. Hr.‘Burnu..iﬁ I never see you no more, I hope some day |

~that the Tord will show to you that I'mave told you the truth

-

.._'-“‘




visit: www.LeoFrank.org

T I—— s

so far as I know, so help me God", He says, "That 1a.aii
right, I believe you are honeet and straight, but ;nﬁ'haye
mede an affidavit down in thaé part of the countr&. and you
are scared to tell what you Xknow. I would take care of you,
but as 1t is= by- hope to see you again®,
B One day I wae in one of the offices in lir. Burns'
place in the franaportatibn building,. and there were several
————of -Burne-'-men--in—there; They all went out and left me in
ithere, and then they caliad me out into another roon, and kept
me for ahbout 20 minutes, and then took me back in the hig
. .room. Vhen I left that blg room, there was no money in there
that I saw, When I got back in that big room, there was no=-
body in there at all but myself, end I eaw on—the table come
money, both gyeenbacks and silver. It was lying up on the ta-
ble vhere I couldn't help but see it, and I was left alone in
this room vith this mone& about 20 ninutes, and then a negro
detective who called himeelf "Mr. Bell™ ceme in. I did not touch
the money and did not count it. I sat offjend looked at that
money and lookedaround and tried to see how much there was
there, but I would not go near the‘tahla, because I thought
‘_somehody wae looking at me. The paper money wee stuck all
eround, snd the sliver money was poured up on top of it. It
wes not piled up, but Just scattered like you had poured it
out of a sack,

I eat down in the presence of William J. Burne and cictabed
myeelf, an affidavit, to his stenograpl‘-n‘cé: and afterwards che
brought 1t baock tome and I read it over three times and

__esigned it. I signed two pages, but-there were four pages of

aictations I didn*t put enything in that paper except the :

absolute truth, snd if he has got any paper that he claims I
signad, stating anything except just like I have stated 1t in
thia peper, it is abeblutely untrue and they'have changed 1t,
If he put anyfbh;!.nad:l.n that paper about me knowing anyt}'xing '.,--"'

" ahout Conley it is falae, I didn't say it. After I signed

the paper Burne sald to some of his men, I don't know who it

:I ‘]'?'Iai , there v;é'r_e w0 meny around there, "you had better just
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-pay Allen vhatever he thin¥s he wants, or vhatever lir. O'Neal
has promised him, and let him go on home, or wﬁerevex_he
wante to go, because he won't tell the truth nohow. He knows
something that would do ue some good, but he is scared to
tell 1t®, Then I left hise office witb Mr. Bell, and he took
me to the depot and he told me on the way that he thought I
vas the wisest colored man he ever saw or met, in not telling
no lies, He told me in:thiypraaence of Mr. Burne that if he
was me he wouldn't tell no lies., whll, he buyes me a ticket
from Chicago to Indianapolis, Ind., and told me he wished 1
would get vwell and do well, and to always stick and tell the
truth, thet 1t would always be better for a .colored man in
the long run, He said he certainly wae afraid that Mr. Isom
‘and Mr, Jecobs was going to ﬁake me tell the wrong tale, and
he sald he wae certainly glad that I didn't 6o it, and believed
I had done my part, and I ehook hande with him and told him
good bye and got on the train, and I haven't heard any more
from him, i
I remained in Indisnapolis two weeks or more, then I
went to Cincdnnati, and from Cincinnati I went back to Indian
apolis, and then I come. from Indianapolis to Atlanta. _
After I got to Atlanta, Ga., the firset man I saw who
acked me enything about this case was Mr., Jacobs, before I
rcachad;home, Ha to1d me to come in, that he wanted to see
me. He asked me if 1 wanted to stay hers, or go vhere my
brother was or go where my mother was, and didn't 1 think it
‘was too low for me to stey-at my wife's housa in my condition
and that I had better go esomevhers to a higher olimate. and

I told hlm I didn't know, and he eaid, "well, ¥ won't do for

you to stay down there, it is too low", end he said "wait
Juat a minute”, and he called somebody over the 'phone. My
houee is within a blook of the station house. Mr. Jacobs know
whoru my—wite‘livaa,'and_ﬁi_khiﬁ“whére'l wae going when .1-~
done this talking. I told Mr. Jaooba that 1 thought I would

stay here until I got better, ox maybe always, that 1 just
went off for oxpozienoo. and-now + felt 11ke 1 haa seen ae
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much as I wanted.about that good éduntry‘thay claipad,and he
said "it wae not eo good to you, was it, you went up there zd
and got tuberculoeis", and I said "n@", and he sald "but the
people here take better care of you and I would advise you
not to etay Yere, I think there is some 'tromble out ehout you
tut if you-do get into any trouble come and see me. I vent

on home, and the next day I was cqming up the street and I
passed his shop, and the young man that worked there told me
that Mr. Jacobs wanted to eee me right away quick, and I told
him all right, and Mr. Jacobs vaan't there, and ﬁe called up |
somebody in the Temple Court Buildiné. and he sald KT, Jacobs

told me to meet him at the steps, and I did so and he cerried
me to the Fourth National Bank Building:on the 1lth floor,md
and he kept me there shout an hour in a private room, and he
went awey some placa; 1 don't know where, and he told me lir.
Burne would be there in a minute, and wanted to sce me, and bo

just tell Mr, Burns vhere I wanted to go and he vould send me L

wherever I wanted to go. I waited and walted and walted and he

didn't ooﬁe back, snd nobody called for me, end I wase sick

and needed sir, and 4 goes out snd catches the elevator, and

a gentleman met ma?aﬁd says "are you the boy that was in the

office" and I ssid "yes", and he sald "Mr. Jacoba.qggg_to

come to his place right away", and I went down there and he .

eaid, "Mr. Burns said that was all right, to etay here, he
__don't think he will need your affidavit.for it isn't any good

anyvay" .
Yesterday, which wase Konday April 27, 1914, I was stand-

ing on the corner of Pledmont avenue and Decatur sts,, and

““Chief Lanford paseed by mé and he and I epoke aboul the seame
time, I told him howdy and heg told me howdy, and he told me
as soon ae I had time to come down to Yle office that he
wanted to see me: 1 goes do#n to hia office in the afternoon,

about three o'alook and he and I had a private talk in hil

e

A office, and. ho ‘asked me if I was ever—in Ghioago and- 1 told

3 ‘him yes slr, and hellkld ne;had I nver'madeuan'nffida?ﬁf{tb‘°~:
D, nmma i$) toid"m }onwtf.hmwm"ww r%én 1Y nBlrd

v_' AR
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thet, but I didn't know how true it wae, 1 know I never misew
ed you until a day or two back, some of them waré saying uomo-.
thing about you and ¢ thought you were in tgwn“, and I sald
"Yes, I wént orf_oqfan experience and had had luck, got tuber-
" culoeis in that cuu;try. and he sald, "Allen, go ahead and
" come bmok here about uii o'elock kr. Black wants to see you",
end I goes to the hospital for an exemination and when I got
: ¥ back the chief told me I was too late, and 1 told him I had
- to go to the hospital and was examined, and then he told Mr.
Starnes and Mr., Campbell to take me in a private room and he
will tell igﬁ all about what happened in Chicago. They did
so and I told them all that I knew or could think of that
was true., After I estated to them everything_? knew, Mr.
Starnes—told me that the only thing he wanted was nothing but
the truth and also Mr, Campbell said the seme, and ihat it
was hardly necessary to go over thingé that were not true,
the only thing he wanted was the truth and nothing but the
fruth. Mr. Starnees told me if I could so arrange to meet him
at the station house the next morning at 8 o'clock or -peeé 7£M%Z
past 8, ‘and I t01d'him I thought 1 could if I_waen't sick,and
if 1 was able I would be there eufo, and he sald all right,if
‘ 'you are sick snd can't come I will come to your house. But I
come down }hara and met Mr, Btarnes and Mr, Campbell and lr,
Black andlﬁi. Starnees told me to come in there and we could
fix it up right away, get Mr. Fa;‘bu.ary to take it down, and
Kr. Bkack told lr. Starnes he thought it would be wise to
take me to Mr. Dorsey's office,and Mr. Starnes acked me if *
would go to Mr. Dorsey's office, and I told him I would. I -

went over to the Solicitor Yeneral's office and thie affidavit

~viae taken down mearly all of 1t being dietated by myself. I
have read the same over carefully and have signed my neme on
each and every pageé hereof, and the same is true in eveyry :

respect. gk =y i
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Ce Ao Isom testified by affidavit as follows:
1 am perconally ‘acquainted vith Jimmie Wren, who is in
'tha employ of C, W..Buxka, and he ie the brother of George
Wren, who has recently finished a jail sentence of 12 months
for simple larceny (estealing $50,000.00 worth of diamonds fimm
s o an exprees wagon) and I am also personally acquaihted with
Georgq VWren, I have seen Jimmie and George Wren with C. V.
Burke on several occaslons, in front of the Grant Eldg., in
which Mr. L. Z. Rosser's office is located, who is an attor
ney for Leo }q.Frapk. I saw Mr. Bufke come out of the buildw
ing and talk with Jimmio—ané—ﬂeerge Wren, and I have seen
them together at other times, one time in front of the Fourth
National Bank Building, in which-Attorney Haas' ofiicve is low
cated. I know that Jimmie-Wren is working for C. W. Burke,
but I don't know whether George Wren is working for him or nat,

Ibut I see the two boys together a good deal.

Nellie Wood testified by affidavit as follows:
1 live at No., B Essie Avenue. I have been a trained
o nurse, end have just finished a course at a millinery school
9451/2 Whitehall S8t. At thie particular time I am not doing
anything.
1 ha?; read over from Vol. 7, beginning at p . 3418,vhat
tranepired in the court room when I wae tendered as a witness

by the State. The whole tranemction is as follows;

MISS NELLIE-WOOD, Called in behalf of the State,
DIRECT EXAMINATION,

BY MR. DORSEY:

lr. Doreey:; I went to show by this witnese the general
character; second, I want to prove a specific incident
that—occurred between her and Frank, in his office,that
L ~ he made her an indecent proposal, and she was working
R R ~ in the pencil factory at the time, end I submit 1t ie
materisl, because they have proven and undertaken to set
up that no such proposal wes ever made. Thie is in ree

-

. 169 buttal of hie statement. ‘ e

e My, Resser: Your Honor le? in_certain_atafemento over

TR f R
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our obje : -spoke about somé girle on the
fourth floor, and we had a right to g0 into 1t and see
what girls on the fourth floor; but are we going to try
four or five different fornication cases now? Let's set=
tle it right now, Your Honor. ’

lir, Dorsey: They have asked certain witnesses if they
had been to Frank's office on Baturdey afterncon and
Arank and did anything inmoral. Now, if they can put that
in, why can't we go on with this witness and show that
such thinge did occur with this witness?

The Court: That came in without any objection, and came
in absolutely in rebuttal of sométhing that you had got-
ten in there, that they sought to rule out,- a pilece of
evidence Conley testified to,- =nd if it had been object=
ed to at the beginning, I think I would have been com=
pelled to have ruled it out, but L thought, inasmuch as
they had croes examined Conley on it for a day or so, it
wae right to let it in.

Ur. Dorsey: Isn't it right for me to tzke this question
and substituting the word "Mrs, Small", and say,"Mies
Wood, you are a lady that wprked on the fourth floor of
the ﬁational Pencil Company two days, I'm going to ask
you a question that they, the defendant's counsel have
asked every lady that worked on that floor, 8o they say,
'Have you ever been down 4n Mr, Frank's office after
hours drinking or doing anything immoral, at any time in
that factory', and then can't I add, "or did Frank pro=-
pose anything?®

- The Court: To my mind,it isn't debatable at all.
: -

Mr. Dorsey: Then we are absolutely shut out.

The Court: Well, I don't care, then the law shuts you
out, if that's the case. According to tht, you could put
up everybody here and prove_anything else he has. ever
done in his lifetime.

kr. Dorsey; Now, they wanted it all covered at the same
time. Now, havn't I got a righs to show by a witness
that work@d at the Nationml Pencil Company, the situa-
~tion that she saw Frank in with a woman there?

The Court: I don't know, it's a good deal owing to what
it shows,

‘Mr, Roeser: He meéns showing an immoral act on his part.
Mr. Doresey: I am simply illustrating--have we got a
right to show or not what this man did to girls when he
went through the factory slapping them and sll that? -

The Court: I don't know about that, if it's relevant to
this caee, you could do it. B

Mr. Arnold: Relevant to this-caue, what. some other wow
man dia? ¢ d

The Court: When you put up these witnesses amd prove bad.
character, then they can go into that and ask what makes
up ‘that bad charagter,~ what have you heard, and so on.
Now, he never eald anything about any immorallity except
to dispute what Jum Conley had testified te, he didn't
say 8 | about the general proposi-
tion, he simply denléd what Jim Conley had said about
those things. I'll let you show by this woman or any othw
er person, bad character on the part of this man ,~but no
specific acte or any epecific crimes. That's the law.

e ~
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_ . then sworn.

*

" mean it the way I had taken it.
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MISS NELLIE WOOD, Witness for prosecution in rebuttal, was

DIRECT BXAMINATION. ‘ .
Mestions by Mr. Doreey: '

Q. What is your name? A, Nellie Wood.
Qe Mies Wood, where do you lLive? A. Live in Ormewood Park, —
Q. Are you acquainted with the general character of Leo l,
Frank? A. No eir, not knowing him but two days. 1 didn't
know him but two deye.
Qs That's what people say about him, general character,what
- people say about him, that ie prior to April 26th, 1913.
Were you acquainted with tge general character of Leo M.
Frank? A. I am not positive about it,
Qe Juet enswer the question, yes or no,whether much or little

(Mr. Arnbld:-—Not, if the Court please, she saye she didn't

know it.

Mr. Dorsey:= She hasn't anewered the question yet.)

Q. Are you écuqaintod with the general character of Leo li,
Frank? A, No sir, 1 only knew him two days. No sir, I
do not know 1t.

Q. Mies Vood, you had a conversatione-=-

" (Mr. Arnold: Now I object to that, Your Honor.
Lr. Dorsey;:= I have been mlsled by the witness,

I told the Solicitor-General before he put me on the
stand that I was in the office of Leo M. Frank on one occae
slon when the sald Frank made an indecent proposal to me. Ly
experience as a trained nurse enabled me to fully understand
and know what the eald Frank intended. His language to me on _
that occasion was about as follows:

He said, "You know I am not likaother people", and draw-
ed hie chair closer up to.me; eays, "I don't think you will
understand me", end put his hande on me, and I resisted and
got up and opened the door. He sald, well he wasn't goiﬁg to
hurt me anyway, says, "You don't understand what I mean”,and

then he tried to pacify me, and aon;Ihce me tjat he didnlt

Soon after I appeared as a witness on the trial of the

case of the Btate ve. Leo M. Frank, some man, whose name 1 do
not now.know, ceme to see me., Afterwards C. W. Burke came to B
.8ee me, The firet man who came to see me came in én automo=
bile which I recognized to be the esame automobile.iﬁﬁi_UT_W;»

Burknmtinited“mnyin._c. W. Burke did not himeelf ever offer .

.-
me any money to swear for Leo M. Frank, but the first man who
sapproached me, the man vho came in the automobile in which C.
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W;_iu;ié.cﬁmo. ¢id meke me n propoeition to pay me money if I
vroulld swear to certain thinge in favor of Leo M. Frank. C. W.
Burke afterwards came to uee-me and told.me'fhat the court
had ruled out my iridenop..and ineisted that I ehould give him
an affidavit. I gave him an affidavit, which stated that I
personally knew nothing about lLeo M. Frank prior to the mur- .
der, except as to what occcurred between me sand yim.in his
private office., Thie occurrence, which I have heretofore re=
ferred to in this affidavit, ococurred at e time when nobody
wes pr;aeqt in his office except Leo M. Frank and myself.

I have no interest at all in the case of the State vs,
Leo Iis ¥rank, and it has embarracsed me to relate what I have
in this affidavit with reference to Leo M. Frank's deportment
to me when 1 was in hie priva%e office. That part of this af-
fidavit was dictated by me personally to a lady stenographer,

We J. Laney testified by affidavit as follows:
I, W. J. Laney, do solemnly swear that I have carefully
y examined the brief of evidence, in the case of Leo M. Frank,
plaintiff in error, ve. the State, defendant in error, now of
. —file in ti® office of the Clerk of the ‘Bupreme Court of Geore
gia, and I find that sald brief snowe that on the trial of

sald case in the Supreme Court, the State introduced the

followlng witnesees, to=wot: g ~
Anderson,W.BE, Gantt,J .M, Mangum, C.W.
s - Barrett,R.P. - . Gheesling,W.H, Parry,H.L.
Beavers,J.L Grice,L.0 Rogers ,W.W.
Black,John R. 2 Harril,Dr.H Y Rosser,S8.L,
Coleman ,Mre .J.W. Haelett,B.Bs Scott, Harry,
. Conley,James, — Hioke, Miss Grace,Smith,Dr Claude;
—. Dalten,C,.B, Holloway ,E.F, Btanford,uoll. i :
Darloy. A Hurt,br.J.W. Starnes,J.N,.
Dobbe,L.8. Jefferson,Mrs.Geo.W. Btovur Miss lonteen
: Epps,Geo, Lassiter,R.M, Wagsoner R.L.
S February,G C. Lee, Hawt. whitu,nrs.J.A.

Perguson,iies Helen MoKnight +Albert,
8dld Brief of Evidence-ehows, that after 1ntroducins tha
~ above nemed witnesses, the State rested. '

A4 _ Said Prief of Evidence shows that the State introduced
( - ; : aug
" in eaid trial, the following witnesses in rebuttal,to-wht:
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Ballard,N.J. Graham,B.K. MeGinnis,C.B.
Born,J.Tey ] _Griffin,Mies NMaggle lMcKnight,Albert,

. Boyce,Leon, .~ Gordon,Geo. HeBwing,J.C,

" Benedict,Dr.5,C, Hale,W.C. MoCoy,M.E.

Caldwall .ll .G. » H.ifnlr Flpu Nila’ .DI‘ .G oMo
Carst,Mises Marie, Hunt, A.r. Owens,W.B.

Carson, Miss Rabooln.chdrioku.J.H. Patrick,;W.C.
Cato,liss Myrtle, Hewell,Miss Dewey, Pettin,nius Nellie
Craven,R.L., Hoffman,Henry, Pickett,E.H.

Cook,W. M, Hollis,W.T. Reed,J.D.

Carr, Henry, - - Heazrn,J.T. : Robirneon,Mliss Ruth,
Coleman,J.W., Houston,A.B. 2 Rogers,W.W.
Davis,Mise Mary, Ingram,L. Rice,J.8.
Dobbe,B8ergeant L. s.Johnaon.Dr Clarence Scott, Harry
Dobbe ,W.C., Johnson, Mrs.H.R. Smith, Len.

Donegan ,Mre.D, Johneon,R.V. Smith,Mies Carrie
Duffy,J.B. Jones,lvy Starnes,J. N,

Kpps, Vers, - - Kendley,Geo. Tillander,C.
Elder,W.J. Kendrieck,L.T. - Turner,W.E.
Floyd,J.Re Kelley,N, Wallece Mre.Mary E
Funk,Dr .John Kitchens Miss Mamie Winkle,liiss Estelle
Gant, J M, : Matthews,W.M, Wright, V.M.
Goddard,R.M, Meynard,C.J. ]
GOGd&rd.A.L. uerk,w-P. g L — ———-

— 0 f sald list of witneeses introduced in rebuttal by the
State the following were "character witnesses", who teeti-

fied to the bad character of the defendant, Leo M. Frank,to<wi

liles Myrtle Cato. Maggle CGriffin, Mre. C, D, Donegan,
Mrs .H,R. Johneon, Mies Marie Caret, liss Nellie Pettis,

Kary Davis, lrs, Mary E.Wallace Estelle Winkle.
Carrie Smith. .

Deponent does not construe certailn witnesses who testified
to specifio acte of the defenrant, refldcting on his character

as "character witnessee",

1 have alnﬁ carefully examined a document handed me by
lir, Hhgh M. Dorsey purporting to be a copy of the Extraordi= .
nary lMotion for New Trial filed by the defendant Leo M.
Frank, In sald motion it is alleged tﬁﬁt the followiné wit= —
nesses, introduced at sald trlal have repudiamted their tes-
timony, or certaln materiml parts thereof, to-wit:
—= — " Albert McKnight, " lilise Dewey Hewell, Liss Ruth Roberts

Miss Memile Kitchens, C. B. Dalton, J. B. Duffey.
Mies Hario Karet(carut) Ivy Jones,

Of sald 1list of witneanou, who are alleged to have’
repudiated thelr testimony delivered on sald trial, .only one .
' to-wit: i -

es Harie Knrut (_ﬂrat)___ N S O AN

vas g "charactor witnuas“

The following ie a numerical esummary of the-foregoiﬂg

liet of witnouaes:
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Total introduced by StBtewewe=99uemmmTotal alleged to have
ropudiatcd-—-,--é---:- .

Character witness inters ~ Character witnesses alleg-
duced by th_a Stata-:--------;o—- leged to have repudiated

teatimony---..--..-- " i

Deponent further says that he is en attorney at law,
and ha#®- been practicing at the Atlanta bar about seven years,

The State further introdwced the following transoript of
the testimony of Miss Grace Hioks as given at the original trial:

"Q.How did you know that that was Mary Phagan? A.I just knowed her
by her hair being so longe

QeKnew her by her hair? A. Yes sir,.

Gn oross examination counsel for the defendant asked said witness,
among others,the following questions,and received the following —
answers,viz:

"Miss Grace,what sort of hair did 1little Mary Phagan have? A. ell

she had a kind of sandy color of hair. i
Q.7Was it lighter than yours or less ligh$f A. It was darker then mine.
«Darker than your hair? A, Yes sir.

QelMuch darker? A.Well,it was about two shades darker then mine.

Qe You would say about two shades;she was still a blond girl,

though? 4. Yes sir."

The State further introduced the following transeript of
the testimony of liiss Magnolie Kennedy as given at the original trials

"QeDid you discover any hair on there anywher e, 1dentify sny hair? A.
lir.Barrett called me and showed me the hair at the machine,

QeAnd yov ldentified it,dldn't you¥ A. Yes sir.

Qei’hose hair was 1t? A. Tt Looked 1like Maryfs halr,

Qe Where was it when you saw it? A.It wes on the lathing machine.
On mge 2263 of said record,bhese 0ross questions were asked and
these answers given:

f.Now,what was the color of Mery's hair,and what was the color of
this hair you found there? AsMary's hair was a light brown,kind of
-8 sandy color. =
Qe Was this light brown that you found? 4, Yes gir."

” The State further introduced the following statement made
by Frank's attorney at the original trial in the examination of

— —the witness Miss—Gorinthia Hail: — e e =

"Now I will ask you a question that I am asking every lady who works
on the 4th floor,- Did you ever meet MreoFrank at the factory,or at
eny time or place for any immoral purpose?"

end the question asked by Frank's attorneys of the witness Miss Ida

Hayes: "Now I am going to ask you a question that I am asking every
ledy who works on the 4th floor, - Did you ever at any time or rlage—

meet Mr.Frank for any immorsl purpose dovm a¥y thet office,or any~
where alaa?" ’ L

-t
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Nellie Wood testified orally before the Court aes follows:
I am {the Nellie Vood who worked at the National Pencil Fac-
tory. Worked there two dayms, I éuit because Frank insulted
me. I don't remember Just what he did say, but I didn't like
it. I do not care to go ;nto detalls of what he said and did
if it ie not necessary. This man, L, P. Eubanke called me up
~over the phone and-aekfd tq speak to me. I says, "This is
her", He says, "Thie is Mr, Eubanku“. I says, "I don't know
“anything about any Eubanke", He says, hYou would if you saw
me", he sald he wanted to see me, but wouldn't tell me what
hie businese. I says, "My little brother is sick now and I
cannot talk to you on business. You can come out to my plece.
I knew I had went on u&me people's bonds. I didn't know whp
in the world it could be. I asked him what his business was,
what he wanted with me. He said, "I will tell you when I come
out, I don't care to tellyou over the ph6ne"., He come out,
he come there, the doctor was there and my father and every=-
body . { didn't know what he wanted to tuslk to me about,'l
thought'maybe he wanted to tell me about somebody in trouble.
1 says, "I oan not talk to you this afternoon". He says, "It
“von't take but & few minutes to tellyou what I want to know".
He eays, "If you ‘care to you ocan come out and take e ride in
the car"g ,He says, "ii% will not teke more than fifteen min-
utes”, I wasn't dressed to go out and he uayn. "You can put
_H;; your coat and come", I put on my coat and come on out
and got in the car and as'he wes driving around he asked me

if I remembered a sensational trial here in Atlanta. I says) _

— "What-do-you mean?" He-says, "The Frank case", I says, "Yes", — —
He says, "What do_you know about 1t?" I says, "Very little,
why?® And he juet dropped it. He says, "I want to make an
appoiptment with you to-taik with & party about 1t", I says,
"The baby is sick end I can not leave home; but for a few
minutes at s time®, He wsald he wanted to make -an appointment.
He aaid he had & man who would come out the next day and.

talk to me about 1t. I told him the next day I. had to 8o, Jgr

__;1723 the doctor and to meet me at the oar. ‘and he did and e man
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named Mr.Borke awes there and lr.Burke didn't tell me aything
and MreBurke and Mr .Eubanks asked me fip tm Mr. Burke's office, and
asked_ me what I knew about the case,and I says,"I don't know any-
thing at alls" Eubanks told me I ‘could meke some money if I went
- %0 work bn-tho oase for them; that I was a working girl end needed
“the money, end I t0ld him that I could not do it; that I aidn't
know anything about it. He didn't state any amount that he would
péy me. Mr. Eubankes wgs the man that came in Burke's car. He told
me he worked at the Southern Railroad. I am engaged to be married.
This telk sbout my walking up end down Decatur Street im ain't
true, 't is scendalous, 1t has just ruined me. I lived right around
the corner on Daniel Street, for a while and the negroes got in
that section-in the property around there, snd we moved, we wold
our place and bought another one. The only way he knew me he seen
me on the streéts there going home, and he didn't know me by
mme even, and didn't know me only thet somebody may have gossiped
~around, I didn't know lzis neme or anything, I testified before
the Coroner's jury I told them everything I knew about Frank.
I have never heen arrested or in the police station. Only I was
- down there &8 o witness. I 1ive on Pulliam Street, with my mother
and fathef;—‘ﬁe_fo_fe_n*‘bh—trﬁ_Tﬁﬂ'd at Ommewood Park. Before that
I 1179& on Corput Street wit!; my mother and Eaﬁer. Before that,
near the Fulton Bag and Cotton Mills, where we lived six or Seven
- yoarss I went.on bond et police court to please a friend of mine
two or three years ago, I went on the bond of & men named Werd,
He was ohurged with saduotior}:_- He was a very dear friend of a
1ady friend of mine, and she wanted me td g0 on the bond. I am
a milliner. I just learned and I stopped off for the purpose of
_gaiting. martied., —Before-I- studied to-be-a milliner, I was &
j telephone operator. I never did bnything disrespectable.
I._Be EUBANKS, Sworn for the St&tee I know JeE.Duffy, I have
loened J.E.Duffy money recently and have notaé for seme, I have the
notes with me, I knor OeBeBurkes I amthe LeP.Eubonks who'wes s
= —--——-—lw—i'&mu.—agatnnt‘ﬁén "Arnold end Duffy and several other people, AN
_;ronecutiuw for oar robbery "in the Superior Court., I was working
176 for—the Southern Reilrosd at the time. I never mﬂ:ad for O3l

~ Burke. I wes ,pruent at a oonterangglﬂmeen Burke,—ueal—armlo.
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J oB eDuffy ,'und‘ Burke's chsmffeur, Lymn at myself at my hoﬁse.r o
money was given Duffy abt that time. I madé him loans on April 4
and April 1llth. I leaned Duffy money when he worked under me at the
 Southern Railrosd in the year 1910 and 1911 md &bt vorious times
I loaned him small emounts of money. I think $3.60 was the groatest
 amount I had ever losned him prior to that time. He got the money
- ‘at three different times. Ho got 6}5‘.00 at one time and then on May
4th, I put that on & note of $10,00 I let hkm have and on May 1lth
I put it on & note with $10.00 anf let him give one note for it
$256.00. I said May & minute ago and that should hﬁve been April of
this year., He made an affidavit on December 11, 1913, and I never
loaned him any money at all, in fact until April 4,1914., I did not
give him one cent at that time. It-must—have beecn 7;00 o'elock
when the parties met at my house. I never let-Duffy have any money
at all that night we met at my house. Tht wes on December 21,1913,
Ho made an affidavit for O.¥.Burke and on April 4,1914, I lot him
. have the first money I ever let him have since long before this
—firouble in 1912. I did not tell him he would never have to pay it
back.I did not make such a-statomant- to Duffy's father. O01ld men
Duffy came over there to the railroad to my place of business - -
I went to see Nellle Wood about the 26th of Jamery,1914. I lknew
in the case
she was a witness for the State/against Leo M. Frank. I went in
e CoWWeBurke's automobile, and I went at his ingtance. Burke asked me
= ~ to g0 there,he said he 'd1dn"t know her himself, end I dide ———
I ha.-d been a foremen out there for the Southern Road st Decatur

Street for a long time and everybody kmew of Nell drifting up and

down Decatur Street. I never had anything to do with her. I think
she is & women of bad character. I can give names as to who said
* ghe _wa.s‘a bad cheraoter, a _fo]:lcw nemed Bishop. He wss not one )
. 0f the men indioted in that orowd. His initials are J.E, Bishop end
is not related to BeBe She told me bhet,while I was telking to her,
' that anything and everything would be all .right,in conneotion with
what she was -doi.ng.. If telling me ‘would mesn I did know, I do

know of my own 1m0ivledge. Anghody down there who will say. enything 3

= ahoﬁ.t herrjpil:l_. talk-of her genaral bad eharaoter._ Biahap e be
found on Decatur Street., - He is working there for the Southern

—

177 Road 88 car inspectors He im in my office there all the time,~"
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He d4id not malke en sf:f:l.da.vit in the Frank case for me. He told me
he gave her a dozen 'bottlea of heer one night and ahe was to meet
him end he said she went off and never came back. He was not asked
~ fo meke en affidavit. I was not talking to him about the Frarnk
case, I was talking about Nell Wood. I brought up the subject. We
talk about all thase kind of charaoters, you know, down there. I
was not mak_lng any investigat ion for C,V.Burke at that time. ¥x.

" CROSS EXAMINATION. _

"Baxmmx I have never talked to Mr.Arnold or to Mr.Rosser about this
case at all. I went to &n office snd seld a few words to lir.Hses
bbout this case yestarda&. Burke was at that time and prior to that
time,under-taking to have some of the boys reinstated with _the
Southern Road and hed been mixed mpmk up in some cases and he had
been workjtng‘dn_ Mell Arnold's ocase and while he hain't gone back to
work, he was promised the first opening th:t would come up. He
went 'baio_l‘c to work on Jamuexy 1, of this year, Burke was down there
one dey talking about that and he made the remerk to me "I want to
see Duffy too", I naturally supposed he wanted to see him sbout
goizxg back to 1_!01!1:. Mr .Burke end everybody else knew I was not
interested in the Frank case and did not care anything asbout it.

3 ~ He asked me where he was going and about going out to see him. I

| - t0ld him he was working at Kampersz. Ho says "I oan not get hold of

~him for some cause—er other+Can't you -gat'him?”'-' I 'tol}&}[]t;l will

_ask Arnold to go out there and cateh him end get him to come to my
house tonight. Burke saye "I would not like to go all the way out

to where he 1livess I to0ld him he put—upright down below me and I \

had no bdjection to his ooming out to my house and I know he(Duffy)
- will come,as I know he is anxious to got back to work at the
Sout hern Reilroed. Armold went end found him and told me that he

8.4 he would -bo there at 7;80. I went to the telephono and told
him that Duffy had congented and was even anxious to come and he came
end Mr.Burke ﬁ.id t00. Arnold I-ynn Burko a.n‘.l myself were there 'Gtio.

! Armld ani Du:l.’:l.’y had been chargod with oar robbery end indioted for

——44: I guees Duffy's pase ha.a boen disposed of. I understood it '

'_.waa nol prossed. As to what ocourred &t my house, we all went 3;1'1_ P
~ the room there and sat down by the fire and tellked along for awhile,

ot

We always felt pru‘bty friendly towardﬂ one another. Ve hung aroun

178 Burke's of;Eioe nearly a .sraar off and one. and he haa alwa.ya made us
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~weloome. After a_whilo.ur.mma commenced telking about the Frank
ua.sp,.,a.nﬁ_h.o_ﬁre;aenfod his theory of the case and told Duffy,"I -
weant ,1f you have not alreaﬁy told the truth,or if you have,I want '
“to get an affidavit from you”. They disoussed it on for awhile and
Duffy agreed to make the affidavit, end they disousséd the point
of the possibility or probability of blood dropping on the floor,
and then there was something ment foned .about $7.60paid for court
costs and I remember those things' as having beém gone over prior
to the making of the affidavit. After the affidavit was made ,and
before it wes signed, I heard Burke reading it over to Duffy and
Duffy signed it. Burke did not ask anything but the truth. I was
there all the time. The statement was the boy's own statement,
,ac00rding to the way he mede it, voluntarily. He sald 1t wes tboe
solutely true end he repeated that end asserted it positively

and he was glad to do it for nothing. Burke did not threaten him
in any way. I have not been riding in the aubtomobile with Duffy
réoen‘bly. h

WM. J. BURNS, Sworn for the State (by deposition). I am employed
to investigete the Mary I.’hagan. mrder. I was first employed by
Leonard Haas and Mr.Herbert Haas, attomeys for Leo M. Franke There
is 8t111 some money due me. There was a oontrapt in writing. There

~— was no stipulstion a8 to my being peid more in the event I should

report a certain way. There was not to be a pearticle of difference.
My understanding was that I was to mai:e m,v own investigation and |
£ird out the Factse I have been in conferences with Frank frequently.
I condluded after the timmafimixxLion ixtatkxixsan fLirst time I saw
him that he was no pervert., I talked with him meny times, and my

- opinion was strengthened each time. A men will indiocate in his

looks or his actions that he is no pervert, or is. I have made @

_Icloge_ ptudy of humen nature for meny years and I huve dealt wi th
all classes af 1;6;1;"1_:131& of_-'l:h_o Eact -ths_nt I have_#f:;y t imes
arrested men who were considered perverts, I oonsider my opinion,

11 formed on personel conferences and my knowledge of human neture,
acourate and truskworthy. -I diﬂ. not have_;my personal conferences
~— with Jemes Conleys I should say after reading the letbers, that ——

I folt sure Oonley wrote,end after exsmining the clothing of Tittle

Mery Phagen,I gove it as my positive opinion that Conley was a per-




vert. As to whm how I knew Conley wrote those lettefd, I have ex-
amined the writing of the letters you ére referring to and what is
Imowm as the "murder notes”. I would not say that I wm a hendwrit-
ing expert,but therec arve many oheracteristics in the writing of
the murder notes which show very plainly in the notes written to
Annie Mand Uarten My def:l.n!.‘liion of "pervert" as applied to Frank
or Conley, there are many phases of the pervert. The sexual per-
vert is a man who satisfies his sexual passion in an unnatural way.
",Considering Conley in @nneotion with the letters, I would call
him a fiendish pervert, that is, a man whose sexual passion is
guch that—he would oommit murder in order to satisfy it, in an
unnatural way. You might teke that term, it might teke thet turn,
it might take a netural turn. He would be a pervert if it took the

natural way; There are marious phases of the pervert. The man

who mutilates the person and 1s a pervert in the definition I gave
is .not usually a man of ignoranca or a man of education, he might
be a very cunning man. It is & orime of both the educated and

uneducated. In my opinion, efter reading those letters, I would

say Conley sitiated himself in an unnatural way. Mr.Smith,attorney
for Conley, gave me oppdrtunity to see Conley whenever I wished,
_in his presence. I didn't avail myself of thet privilege because I
- didn't think I would have the opportunity of talking with Conley

)
in the way I wanted with the restrictions there were ixiwmm thrown

~ about him,  There is & man named Adams who works for me, also

Botts Rogerse Charles Ison is not mn my payroll, He was not’ in

. Chicago with me. He came to my office in Chioago. He came to see
& negro by the neme of Aaron Allen. He came there with my lmowledge -
and consent. It is not true that I had Isom there for the purpose
of getting a statemeni; from :llen after Ihad interviewed Allen

~ - -myself Tor three days, I didn't send for Ismwom ot all, I received -

& telegram from here that & men by the nmme of Isom was coming on
thore. I think the telegram was from Mr.Herbert Huaa. Mr. Jake Haaa
- was there at the same time with Adron Allen/ I hgzgjxwmed 0'Neal

in my employ in Indunapolia. The negro dldn't look very welkk,but
"I don't remember his being very sick. He could go eround. I.intew«"

viewed him twice. I did mot hear from Imem when he interviewed

Aa.ron Allon. He was gent on from here. mhey sald Mr Iaom Imew him '
('o" - _ o
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I didn't get a statement from Aaron ATbn which anounted to myogx
Imohe. I naver made any statement to Imom that I oouldn't get any=-

I thing from Aeron Allen I wanted.Isom didn't malo any report to me.

I told him he told me about being put into a .eellﬂ with Newt Lee and
about Newt Lee telling him he was innocent ami then of a white

men being put in the next cell and Newt Lee Ixink being placed there
with him and overhesring the white'men say "If you don't keep your
mouth shut,you will get us all in trouble”™ and thet the white man
was brought back inte the cell with Aeron Allen and hs reported

to Aaron Allen this seme thiﬁg. I know Mr.Hopkine was there-about
the seme time Allen and Isom were there and got the affidavite J.
Jaoobs was— there about the same time. I don't Jmow anything about

Jacobs' swearing to the good character of Annie Maud Carter,who

gav'e_ these notes to you. I didn't hardly say anything to the
Tellow Asron Allen. I didn't curse him,nor abuse him. No suoh
thing ever happenﬂed—as Bome money bheing put out ori & table in -
the room where Aaron Ailen was, where he ocould see it,end nobody
olse in there. I dldn't pay Allen anything. I difin't aut horize
0'Neal to tell Allen he wanted him over there to do some work in
conneot 1on_'w1th outohing some negro who was sleeping with some —
white woman. I didn't take Aaron Allen from Indienapolis to Chicago
‘&t @ll, I didn't know he was there at sll. He was not detained
there at alle I don't know any negro detective there by the neame of
Belle I don't know that Charles Isom was patd $100. through my
agenoy to go up there and get tha‘b_nagro Aaron Allen and get firom -
him a statement favorable to Frank. I never heard tell of it. L
think Jacobs stayed there & day or twoe. Charles C,Tedder is not

J employed by mes I think he was employed by Mr.Lehons I don't mow o
how long Tedder had been drawing pay from my agancy here. I don't

——¥now a thing in the world ahout Tedder behg on the pey roll of the
*WmeJ.Burns Deteotive Agenoy, He didn't wo xc on the Prank case that

I know of. He worked on the Conley case, you might sey. I em em-
Ployed to w1k on the Frank oase. and the Conley case, everything
conneoted with the Mary Phagan mrder. I did not put-Tedder to- o xle——

on anything anywhere. Idon't know what Lehon did. Liehon doesn't - L
1 5

181 meke reports to me, He is menager 6 the Southern 0ffice here and
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glso ocondusts the New Orleans office. He is making intestigation
Anto the B‘rani: ﬁase and Gpnley cape and the Mery Phagan murder
like me and getting angles over the country. He does not report to
me in writing. He somebimes Teports to me verbally. I do not get
"all the reports evantudlly_ end ultmately from all men working on
this oase. Mr. Serrs has char_ge of them. Mr.Sears and lir.Haas get
theme Mr.Seurs 18 just the local men here. I do not get,either
verbally or in writing full and complete reports as to the investi-
gat ion going on. I'h-eae mq._tje_rs are not reported to Frank's
_.-oou-r-mel hai’ore”the;-oome to me ,they come to our office first, they
shoulde I @n not the man who mah:_eé the reports to Frank's attorneys
They report to Mr.Lehon and Mr.Heas. The purpose em object in
dividing 1t up and my ob Jeot in meking subordinate reports to these
men ls so that they will know everything that is going on. I visit~
ed Mr.Wm.MeSmith in company with Mr.Dan Lehon some week or ten days
agoy about eight o'clock in the mominge I knew that Carlton C.
Tedder was reporting to Mr.Liehon at th t time. Yes, I asked Mr.Smith
if he trusted lMr.Tedder impliocifly on that occasion. I wanted to know
whether or not he was frank with us in stating he would get come
faots or gather some faots in oonneotion with Conley.. I was not
anxious 'fo convict Conley and Save Frank, not if Conley wew innocent.
I ocould not tell exaotly whem I first cﬁ_me into possession of facts
with réferenca to—this liagada_;le matter. The first time I ever heeard
of it,Mr.Lehon spoke t@ me about it. He stuted thal there was a
" preacher ,and he was back in the alley, ed when he got thisfar I
st opped hime. I didn't want to hear about any more people being _
in the alleys. Yes, I had suffioimt of that, back of the pencil fact
ory. I had-a man in Chieago, who oluimed to have picked up %k a
-pooket book ad memorandum book back in the alley of the National
— ——penollfactory. I forget hlis name. He said he was & Salvation Army
men. I d1d not get’ his affidavite Mr. Hopkins,I think took an effidavit
| from hime I guess 1t is in the possesion of somebody hqre in — ‘
Atlenta. I hesrd so many alley propositions,there just have been
three or four hundred propositions, I got dibgustods I didn't find -
E them an,vw;e-re: either in _Ohic_sé;a._ﬁ;a York or Atlenta. The ops'ra_tir.'“
- kept telling me about them. Mr. Lehoh end I were continually Jokcing.

82;1_)0111: the number of men who were down Iin the a_llo'y. _qu, I telked '

L




to this fellow in Chicago,that pioked up some books or things in
the glley. He gshoed me & memorsndum book and told me ebout it that
certein writing was in the book when he got i%. I exemined 1t, and
concluded 1t was not Conley's writing end told him so and that end-
ed it,so far aé I wes concerned. I thought it was his own writing.
Ho also had & pocket books I never made the statement in my life theb
I had that pocket book in my possessdon. I have no posket book or
puraa'that any one olaime to heve belonged to HMery Phegan? I
have no mesh bag. I never-'ﬂuuthpriseﬂ_ the statement in any newspaper
- to thék offect that I had it. I never at any time made any claim
that I had ite. I never mafle any statement in Cleveland, or eny other
oity that the guilty man wasout large. The newepapers have said
" meny thiﬁga that are not iwue sbout this in guoting me. They often
misquoted me. At the time I asked Mr.Smith if he had implioit
confidence in 'l:h_:l.s'ma.n Pedder, I was not concerning myself about
Ragasdale at the time. Mr. Tobie is my Chicago mene I have learned
that he was dowm here on this case.l only know by hearsay who em-

~ ployed hime Mr. Tom Feldar employed him, Mr;Tobie did not make any

reports to me. I never heard of any reports he made, except what I
read dn the newspap'era heres When I first heard ofmthe Ragsdale in-
oldent,I t01d them I didn't care to Hear any more of ite I first
heard of it probsbly a wesk or ten days beforafhe affidavits were
made, Mre Liehon spoke of it to me in my 'of::_l.ee. I don't Imow whetle r '_
-ch.arla-y Sears-was present or not. Bhe next time I hesrd of it Mr.
Léhon ceme to me and told me the prescher had mede an affidavit and
that they had run out his record and found 1% alrigh't:. He did not
tell me anything sbout Burber. He dian't say he had run-out; his
oharaoter, he said it had been run out. I did not pay sy attention i
to it. Yes, I did-have & conversaticn with Mr . Lehon previous to

that, he came to me egain and told me sbout this- preacher,snd did

say that he was corroborated,and I told him thet I wouldn't have
anything to do with a men who would keep that information ell this
+time,and that he was not worthy of belief, end that I would not have
anybthing to do with 1%, and to send them to Mr. Rosser or Mr/fsrnold
__anl after 1nvasﬂ.gation if they sew £1b to take it o do so, I dom't

know mathar Mx Lehon carried out inatmct ona or not. I suppos
‘ e before it;he filing of amen er?t

183 he dide I think it was two or threa daya /be:l.'ore I heard that he
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had made the affidavite I never sew Arthur Thurmen in my life. I
do not know whether Messrs., Arnold end Rosser were talked to about
this matter o not. I nover telked to them sbout ite I do not know
of any-money be ing paid out, elther to Ragesdale or Barbery nor
to Thurman ox Todder(; I nevarrpoid a oent and never authorized a
cent to be paide I do not think this thing would be hendled by
gomebody on the side who would not report to mey, in oxder to keep
he' from knowing it. I don't thinic suoh a thing would ocour. He
would be violating the rules of our agenoy sbsolutely to do any~
ulc thing of the kind. I did not hear through any source connected with
this case or in uny way that Carlton C.Pedder had been supplied
money for the purpose. X am?ggiliar vith the Annie Mend Carter
pmpbsition than with the Ragsdale proposition. No, 1t was not my
partiouler discoverye. I didn't work up that angle. I don't Jnow who
worked upmthat angle. I found the girl at lir.Haas' office, on the
day she made the affidavit. I never hesrd of her before. Yos I came
in contact with a Mrdirenn. I have seen both of them, Jimmie Wrenn
end George VWirenn, I did not see George Wrenn before he was relesged
_from the Tower. I saw them while they were working for C.WeBurke.
I hever saw Mrefrank in the jail in company vi th Mr .Burke in my
life. I never saw Bxxixsmm Mr. Prank when Dr. Wremn was there.
Nothing was seid to me sbout what was going on when Dr.¥remn was
dovm there. Nobody ever hamdled anything through Wreme. The first
Time I ever saw Wrenn I sent for him end hoo ame to my Bf£fice. I
-a8ked who wes familier with those letters aml they seid Wrenn was,
and'I sent for him ond ebked him to sit dowm emd trenslate them,
whioh he did. It was a young fellow abtout 25 or 26 years old. He
is the taller of the two. Wremn read i1%. Tqom rd Haas afterwards

furnished the translation. I am telling you DreGeorge Wrenn did 1t

firet and ten Lomard Hees did 1% afterwards. Dr.Wrenndid it for

me. Two of the counsel were prement, Leom rd and Herbert Hees. I
,eould not say how long that ﬁaa previous to the beginning of the
hearing up hore_ on the extraordinary motion. JIt has only been :E'our
~or five“days ago. It was two or three days, I think befdre that
—-tha@_rz hed been in possession of theso notess I do not know that
they hﬁve'acrught to have them photographed before that more than
184‘51&&1: ;epg'th of t:_.mo. I got the notes from CoWeBurke, a little
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while before Wremn interpreted them. Yes, Duzke is.the man who de-
serves crédiﬁ for the di.aoonry 91’ the notes. I jmwexdmemxiterexI

went over the evidence in the case. I remd all the briaf,gﬁ__in it;
I'_went down to the penell factory,vent ever all the briefs i.ll the
case and interviewed all the witnolsa at the pencil factory,went

up to your office and examined the olothos, examined the ovidenoce _
in the ca e and made my report to them that in my opinion that th ey
did nfat need any evidenoce outsid of that used at the Pirst trial.
That is my opinion now, I suppose there were over one hundred wit-
nesses introduced by the State of Georgia in“the ocese. I don't know
how many were introduceds, I did't read overalle I did not read

the & tenographie reports, I just read the briefs, I interviewed
Schiff, Dearley, Hollowpy, Lemie Quinn at the factory, Frank himself,
I don't recollect the otherss I don't remember the States witnesses
I examined. I ampi_oyed Botte Rogers,who wag one of the State's wit-
nesses. He has not given an affidavit changing his evidence. I did
not interview John :ternes mnd Pat Campbell. I tried to interview
lionteen Stover. I did not interview Newt Lee. I tr;.ed to interview
'Monteen Stover twice. The ﬂrah'}ime was at Mr.Boorstin's office,
I told Mr.Leonard Heas ‘I would,like very nruoh to tallk with this 1little
Monteen Stover,except with her permission, sd he seid he thought
he coulda rrange ite Later I met Mr.Boorstin and asked him if he -
oould mek e axrengements for the interview with Monteen Stover and
he said he coftld., I t0ld him to be sure and get the permission of . _
r'1!:he rarents of the girlm and the girls pergﬂ.aa ion. Later Mr.Haas
‘telephoned me,told me that Monteen Stover and her father and mother
were &b the office of Mr'.Booratin. Iwent up there and as I walked
in the door,Mr.Boorstin said "Come :Ln_Mr oBurns™ and the little girl
Jumped up md went oyt the door md the mother after har. They
went after her and called her back. I said "What is the tmuble." I
—————Sam"Well,if she doesn't-wamt to- speak to me , let hexr go,don't '
call her back." I said to Mre Boorstin,”Did you meke the arraxrgment"
Iand he said "No,I did not.I thought I would get her here ad she

-would consent." Theny I said "You gentlemen ought nct to have

‘brought me here w:l.thout having made satisfactory arrengements for . =3
the interview." I did not see anybr;dy grah hold of the glrl and.
try to hold hez:. I aid not have any confereng_a_m_ﬂl th e_glrl-who--

185 Btaya An Boorstin'a orfioo at all avout dc%a—tnin-g—hwﬁf ﬁirecting




her to close the:doon on her mother when she went %o go out and

tell her to stay there. I did not talk to Mr.Edmondson, the mtep= Y

father of this 1ittle girl, right them_:__I__n ever saw him but once
in my 1ife. I did not telk to Dk. Claud Smith, the olty Bacteriolo=-
giste T did not talk to the two doctors who were employed by the
defonse to “ascertain whether or not thot wes blood on the second
floor. I did not get thai_r names or know anything sbout their re-
port. I made a thorough inquiry sbout it. I made an investigation
at the factory end the witnesses attached to the factort. I did
not talk to Mell Stanford,Mrs,Jefferson,or R.P.Bax:;*_aft. I didnot
£ind out from Frank who that was present with hin when he got down
on his knees and examined those blood spotss I never hesrd of it,
I never saw Duffy in my 1life, md didn't disouss that with him. I
don't know him. I never interviewed him. I never talked to Newt
Lee.m I examined the blood apots on the first floor, where they
chippad/up. I did not examj.ne %Jﬁ:/?ﬁgod spots down:in the area
where Oim Conley is said 1;0 have been sitting, but I had an 1nter—
view with Mr.MoWorth,"r.Whitfield ,and they told me what they haad
founi end then we .examined some spots still there, and where they
said they had bemn chipped.up there. I think Whitfield has bees
working for me. I did not take him into my employ, Mr.Sears did.
I talked to him about those blood spotse I did not have an analysis
, made of them, I never saw those chipped up freom there . I nave.r saw
those around the elevator area; they were turned uper to the
Pinkertons snd thrown ewey/ It is my understanding tht they wore
tumed over to the Pihkartona. I have been there anl sea the
% _ﬂoor. There was something chipped up there, oﬁ the street floor
" mesr the souttle hole. T know vhat MreWhitfield end Mr.MoWorth told

_ me,that they chipped them up and turned them over to Soott,or

“Plerce,I forget whioh;of the Pinkerbtons. MoWorth is now an assiste
ant at my office. He is retained to handle all mtters, I gaw the
olub MoWorth and Whitfield reported o me. I saw it in Mr.Haas''

office, md there was blood on it I-ammore oapa‘ble of looking at
o v - —8 man and saying he is a pervert,them 1ook1ng et epots and tell Lo

they are blood- or not‘bm. My next business engagement 1s out 111

186 Oklahom.n.. Oklahoma Oity. T w:ll‘.L rotum here in abows ten days.




I have !.19 evidence now wl.th reference to this murder I have not re
" ported to Tiew M.li‘i‘ank. or to hie ettormeys. I keep reporting every
day and right along. I have made my final report to them. I have
~not 1t in written :l.’om.f Bm going to make a written report. I have
advised them not to publish it, beoause o:E the faot that it looked
to me as though every wi tness that is found here is bamboozled,

or turned about,and I determined and edvised them when they found
e witness to-send—the witnesses out of town to preserve them.Annie
Maud Carter was sent out of town on my suggestion. Mr.Lehon attend-
ed to thate I sent ha to New Orleans. After she made the affidavit
I advised the attorneys to send her out of town. I do not know whe re
ghe is stopping. I d?_‘_‘iﬁ know that she is stapping at 314 Lower
Line. She is not working for the agency down there. I do not

know who ia living a'b that place. MNothing was paid Annie Maud

Carter that I know.of. I do not know of enything paid her for her
evidence by Wrenn. I found Annle Mend Carter in Mr.Haas' Office.
Leonard Haas and Herbert tﬁaas‘f‘ioth in the office together. I

to1ld Annie Meud Corter's mother that I womld arrange for her to go
and see her dsughter., I have never seen her since. I do not know

that she came to my office prepared to go to see her daughter. I

did not personally tell her that I would let her telephone her
dsughter. I think Lehon mpp attended to the details of getiing

innie Memd Carter out of town. I. have no evidence of a physliocal
nature not already before the court tending to expose who the
murderer of Mery Phesgan is. I have not anything of a doocumentary
_nature. that hes not been turned over to the attormeys. I em report
ing to them every da.y."‘fhe last reporf was made to them probsbly a
. day or two sgo. The last time I talked wi th these men was this
--moming.- end lest night. I have not seen-e copy of their motion

__and emendmentss I have not read them in the pepers. No, I know

of no evidence illustraging mam any issue in this case I have not

apprised these gentlemen of, I don't know enything sbout anything
' thet they have not brought to the attention of the court. .
: CROSS EXAMINATIONe. It wes ‘extremoly diffioult to investigate the
= __:tnojm of f.hj._s_oa.:e,gwin_g to the intense :I.’eeling on the paxt of
gome members of the publio. The most diffioult of any case I have 4

187 Bver immgimmik Inquired into in all my experieme. I never in all

e
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my 11fe met with such ypreasoning’ prejullice as there is in this
case, to give the facts, jJust the simple truth.. I have never
. known & ocase where it'is a8 hard to hold & man to his st y, to
Just the simple truth as in this oase. I have never heard tell or
reas of anything as outragelous as was resorted to in this ocase to
seoure the evidence of Minola MoKnight,or the treatment acsorded
tlo Albert MoXnight. I talked to Albert MoKnight after he was late~
1y ervested. I have read the effidevit made by Albert MoKnigh b
that was put in th.’a' motion for a new trial. He stated that what
he had sworn for the defonse was sbsolutely true,and he uwas in-
duced to tell the _sto:y. he did on the gtend by Clsborne or Craven.
I road the brief of evidence in this ocase. I would say the bri ef
.of ovidance covered the truth in this ocase completely. I resd the
evidence of Jim Conley. I have never known of a white man with a
hit herto unblemished mimxx reputot ion being convioted on the
test imony of & low criminal negro, who himsel? edmitted to having
written the notes found by the tody of the girl, or of any cowrd,
jury, or aybody accepting any such: oriminal explanestion of the
erime . My conclusion as to who was the mrderer of Mary Phagan,
so fer as all the evidence on the trial of a czse 18 concerned,
s unquest ionably Jim Conley. I read tl;le testimony of the Pinker-

ton man, Scott as to how Jim Conley changed his testimony, start-
ing out that he knew nothing about it, and then he-nlaimed he had
written the notes on Friday, and then changed and sal d he had
wiktten then on Saturday. and that whenever l(a.go::.:g} anything tha.t
. would not fit, they would tell him to put in something that would
f£it. My stotement first made es to the. conviction o TFrenk is based

brief
on_ the/which I read. I have never talked with Jim Conley. So far

_as_my informetion goes, he has been kep t ever sincethis proseoution
at the Jail. I understand that .no'body has been allowed %o tal]s;.
to him. My information as to the terms on whidh this man Smith w
would allow me to telk with him, was pmvid;d that he was present . -
and I thiﬁ]; he wanted & reporter of the ocourt present alsoe I .
_ dont think under such ciroumstaices I could get anything out of

Jim Conley. I examined the letters he wrote in the jell and the @
olothes of the little gir. The @ontents of these letters were very

188 vile. I never aew & oaao more filled w;lth—that uharaotar of pe:ch- |
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version in my life. I heve never altempted ‘l;o.g et anything except
what I-considered the trath. There have been hundredsof rumors

of a great meny prople wishing end profbring to tell ridiculous

and what yym considered. absurd things in this case. It is diffiocult
frequently to te-ll Just wl;at motives were prompting them or why
thep wa,r:'ttetl_ to get into it, whether it is the truth or not .
REDIRECT EXAMINATION. One inmtance I can name where obstacles have
been thrown in my wey as to getting evidence and ascertaining the
truth, is the @onley incident and Monteen Stover sitation, ad I

cons idered outrageous, perfectly outrageous. As to why it is out-

" rageous :for a private individual not to submit to crossexaminati on

byfour or five different men, all in the pay for a convict and his

friends,I suppose the objeoct was to get st the real facts and find
L]

out who was the actual murdere®. It seems & lot of extraneous

matters have beén injeoted into ity and I could see there was a

feeling here on the mrt of lawye?'s that imtended to interfere with
a proper invastigation of the ! oaaeeQa for 1nstance, yours, (Mr.Dorsey
As to what obstacle you put in the way of a full investigation, you
refused to disouss th;s case with mey after I t0ld you I would re-
port that Frank was immooént. I usked ou if I could disouss the
case with you and you saigd, no,-hot then. Yes, you said you would
8ce me at any time afterwardse. Yes, i told you thet I would\report
dn writing in a few days that Prank was imnocent and Conley guilty.
I had alresdy mode up my mind at sthat time. You t0ld me if that
was true there was no use to'disouss 1t with me. Yes, you told me

I could come baeok IF I wanted to sand that you would be glad to see

‘me and give me the opportunity of ‘eonvineing you of his innocence .

As to whether you told me you aidn't care what my opinion was, that

i need not z;.tn waste any time in giving my opinion attaoking the

*—verdrat——tim_i’f“r‘haa —evidence, I could take &1l the time I wan'l;ed

to convince, yes, you sald about that. You added that for some reasson

-after you ceme out in‘b_b the hall, Mr.f:,le:czmc‘lef hed .gone almost down

" the -stairge As-to what other obst:aoles ,0bher than the Monteen Stover

‘and the Jim Conley instances were thromn in my way, I asked the

189

T attorneys for the defense whether it would be pogai‘ble to see all
fhe withesses for the State end the defense and they t0ld me it would.

be 1mpoa si‘nla to get to shm az.tor We had started on Mont;een Stovex.
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The—Haas' told me that. Perhaps lire.Arnold, I &am not sure. lir,
Rosser may possibly have told mee I do not Fecolleot any other
obstecle that was thrown in my way. Perhaps if I had.lmown you

- were going to ask theb questlon I could have thought it over and
refreshed my minde A to why I did not go to see Jim COnley,he—

cause, a8 I have .sald, of l;he obstaoles throwh in my waye As to
&p where 1
why I could not/get valuable information, I ssw and read the notes

and saw the clothes of the murdered girl and the manner in which
the under garments were out. He adnitted writing the murder notes.
A8 to how I know that Conley over saw er had his hands on those
garments, why the way in whibh thosegarments were out, indio ates
to my mind that 1t was the aot of a parvert, such_a perverted mind

as Conley betrays in those notes. The most ridiculous thing that

has been brought to my attention in this case,i¥ the fellows who
s i

claim to have beem~behiind that factory, or the alley on that dgy,

were lined up you would think it was a, parsde, also thosge who ==
claimed to have heard soreams there that day. Mr. Heas told me
about some man who heerd screams in that factory. I don't recollect
he told me the names. I did not over talk to a man who claims to
have heard soresms. I wamd® never ftelked to & men who claimed to
have meen Jim Conley, but the Selwation Army man in Chicago. Yes
I heard tle Marilq/Rich said that Conley bought a lunch from her
domthere. I was not therefore looking for anybody in pertioular
:vho saw him come out of the faotory. I was looking for anybody
thet had any information on the subgeot. The instances that have
ocourred thr(;ughout the course of this investigation that showed
prejudice on the part of any people, were the handling of these
witnesses, the Albert MoKnight matter, end the statements that I
'r'ead_ as havingb een madenever knew of the effort that Burke made

to send McKnight out of town when he was wanted as a witness

in the Conley casc. We made Annie Meude Certer & witness, she was

our witness, and we wanted to take care of her,snd we were satlis~
~ fled what would happen-to her if we le®t her here. In the investi~

gation of Conley's record, this is the only inatanue, his comneot~ -

~lon with this case, I discovereds. As to what crimml_anj ﬂonley ———=f

oomittea, I h.ave ~only hearsaye




‘  DAN 8, LEHON, Sworn for the State (By deposit ion)My position is

thet of MWManager of the Southern Division of the William J. Burns
Rational Detective Aéeﬁoy wi.th hesdquarters in New Orleams. I have
-been here on the Frank or Mary Phagan case :Eor the past four or
five weeks/ I camnot .eoa:].l Just when I came here. Occasionally we
call Mre.Burns"Governor", Mr,Buras came & few days before I ar-

rived., I take charge of the work in general, nothing in particular.

I did everything that came to me I thought was necessary to have to

do in this matter. As to what I em peid in connection with my work
in this Frank business, it doesn't make & particle of difference
%o me a8 to my compensation, I am peid a selary by Mr.Burns and
this case has absolutely no bearing on my salery, I am not inter-
estedin the retainel Mr.Burns receives. I am friterested in the
money lir.Burns pays this agenoy here in Atlanta the same as any

other employee would be in any ooncern or firme. I have no interest

at all personally in &he money that is received from Frank or

his friends and paid to Mr.Burns or the Burns' Agenoy. I have been
paid on é.coount of the agen&y. some monies from our olient. Yes,
I have signed and reogipted for the mongies ' that have been paia
for the serviees of Burns and myself and his agen 8 here, I have.
not handled all of it. I don't know who has hendled others. We got

the money from Lir.Herbert JeHumg,o0f counsel for the defense. I can

not recolle et how much money we got from Huas &t the time Regsdale

mede his affidavit, I don't recollest whether o not I got any mon-
oy from Haas at that time. Immedi ately previous I-got five hundred
dollars by cheok. I aid not talk with Heas about the Regsdale af-

~Pidavit when I got this money. I recollect previopsly mentioning

éomething about an affidavit that was to be made by & preacher and
JI never knew Regsdale's neme until the day he made the affidavite
Ls to my Imowing my subordinates or the subordinates of the Burna'
~Agency,or Burns himself had been in touch with a preachar, I had
heard t:hare was a preaoher from one of our operatives namd Whit-
field y2the same man who uged to work ‘wi th Pinkertons under Pierces

I heard it £rom Rogers, & witness for the State. I also heard it

_from C.C.Tedder,als0 in my employ. I -employed end pald Teddexr. I

advenced—Pedder at. the time that I employed him, which T % hink

‘was ‘bl'ae 16th or 16th of April, a month's salary, Two hundred opd:

1J_|_ $izty dollars+ I “1“ ahﬂm@@. hin ja‘p&.oo for expenses of making

a-"




to iImtrodwee some witnesses that he ?old me were living in Birming=-
ham, or Chéattanooga, or Nashville. One of the witnesses he told me
was & prostitute in & house of prostitution at either Chattanooga,
or Birmingham, who had'mfurmdt;gn__would sIaWear to Frank being a
pervert and I instructed him to go and get this informetion by all
meens; and he also informed me at the seme time that he had a v-ary
important witness "in the person of Maxk Wilson,a negro, who would
testify that he saw Jmmes Conley buy a lunch from Mary Rich,the
negress ne;lr the penoil faoctory on the day of the murder B that
Wilson would also state that he saw Conley going back to the Pen=~
oil faotory,in the t;.lley and ooming out of the slley. He als told
me there was another witness named Hodge, & negro,who couldverify
and support or corroborate the statement of Mark Wilson, and it was
for that purpose I gave this money to Tedder to defray his expenses
&nd he explained to me he was brgka and needed money and asked me -
to advance him a month's salary,whiiah I dagd. &t thg time I advanced
this $250,00 I had never heard of the prescher. I do not lnow a man
by the name of Petrie, If he is working .for the Burns' agenoy, I
don't know it. I don't know anything ebout him. I never heard of
the neme Petrie before. At the time I advanced Tedder the second '
$260.00 I had not then hesrd of this men Ragsdale. The fir st time
tha t Tedder discussed Ragsdale with m.e I think was on the 28nd of
April, Tedde¥ told me that Arthur Thurmen, a lawyer here, had a
preacher client of his, who claimed to knaw a great deal Bbout the
Frank case; thet he hiov erheard. some negroes talking in an ajley

- way and one of them admitted the killing of a gixl in the pers il
factory,and that they were willing to meke an affidavit to that
effect. I told him I would be very glad to get it. Tt was all
that was said at that time that I cen recolleot. The next time,

I think,wea on the 23rd of Apeil, Tedder called me up- on the beler -
phone md said, "Phumen is bringing those two fer o your office,
the prescher and another man, to makoafﬁ&avité." I said ,"All right

have them ‘bri‘ng them downe" Thuman came into our office and said,

"Mr.Lehon,this is Dr..Ragsdé:lo end this }_s)tr.l‘ia?her" pointing to the

menr; "they desire to make affidavits I the Frank oase™. T said "All

right" and Thurman withdrew. I asked Barber and Ragsdale to.&te’p |

- into my private offive and they were only seated & mimute and 1 got
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my hat upon the rack anl @ld "Oome on over to Mr.Rosser's office,
the attorney's." I brought them to Mr.Rosser's office whpre they
were first interrogated by Mr.Brandon,as lir.Rosser was not present
It was during the noon hour, Later lir .losser cams: end in my pre-
gence and in the presence of young lir.Tifton,I think it is, the
stenograp her, ad Regedale end Barber,their affidavit was taken by
Mr. Rosser., They were not brought in by Mr.Thurmen and Tedder,

they were brought in-by MrsThurmen. Tedder called me up on the

' tdephone aud stated Mz« Thumman ﬁa_é_;a{ning to my office with those
men. After lMr.Rosser had teken the affidavits of both Ragsdale and
Barber and then asked them for the nams of some of their associstes
or some reputable men here in Atlantae or elsewhere in the State of
Georgia that could vouch Tor their good characters, and both Rags~
dale and Barber furnished lir.Rosser with e number of names , mostly
of Atlmta oitizens, anl MNr.Rosser then furnished me with his list,
and I immediately instruoted our spmrmgzi operatives,and went per=- .
sonally to some of them myself,amdl interviewed two gentlemen et
leadt-in regard to Ragsdale. They are connected with the State

Iiiss ion Board hére; one of then was & prescher nemed Page, and the
other man was acting seeretary of the State lission Boad, Bernerd,
I think his name is. Idon't kmow whother Bernard is an suctioneer.
He was aoting scoretary of the State lidssion Board in the absenae

: of‘J.J.Bennatt.who vas slek in the hospital and whose name lir Raga~-
dale had furnished us; I called at the State Mission Board for the
purpose of :Lnter?iewing_ -J-.J_._ﬁénnétt and found that he was sick. That
‘18 the first time I made an investigation, that is the first time I
knov-Ragedale end Barber's names. I think 1% v:'aa a day or two

—aotuslly

previous to when I #nt got the affidavits that I obtained the

; mforme. tion from Tedder that affidavit could be ma.de. When I first
.men-tioned the matter to the Governor about -8 preacher being in exp
istence who knew aomem_about this and when I mentioned he was

in an alley—way he says ,"No more of that-alley business. We have
run enough of that", and. didn't talte the thing seriously at alle

"I could not say exaotly how long it was previous to the time that
affidavit was aotually executed that I and 'WeJeBurms had this- talk,
but it was only a fow days, I don't think I oomunioatad th:l.a mttar

il 1medhtely and diraotly to the Governor. Tho reason for the délsy

e e
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' Ragsdale matter was one We pay Boots Rogers a por diem basis,

" Bimmg inahm, Neshville and Chattenooga., He made verjal reports. I
d1d not make deily reports to the Governor or to eny of the Bums

194

“Central off ices. Several men who have been working on this case

“usuelly take receipts end are filed in our office..I don't know

i not received reports :I.'rom our ‘men- with reference to whafr they hed —
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was becsuse I di@n't think it wae very important myself. From the
time Tidder first mentioned this matter to me until I got this af~
fidavit,I only mede one payment to Tedder; that was the day I
employed him and thet wes an-sdvence of a month's salary @md $260
for expenses to go to look up those witnesses., I got The money from
Herbert J.Haas on aceount of our services. To the best of my re-
colleotion 1t was by cheok. I am not sble to say whether 1t was by
ocheok or by money. I have been paid cash by them and slso been paid
by cheoke. I have been paid so often by cash, I ven not recollect
how often it was. I can not recolleot how often I have been pail

by cheoke I could not state of my own lmowledge whether the check
wes signed by Herbert J.Haas individually or as treasurer. I paid
very 1ittle attention to the cheok. I could not tell you what bank
the checks were on. I tumed them over to the local manager, Mr.
Searse I don't raopllect endors ing any bheaks. I don't reoollect

sany cash or cheok transaction at all at the tx immediate day the

We havme no ususal custom of paying our agents. It varies. I did

not pay Tédder any money the day this affidavit was mede. I do not
know of his getting any money. Tedder was not in my off ice at any
t#me tha.t day previous to the money being paid. I do not and do not
think he was at the office of lessrs, Heas, No, Ragsdale andi Barber

djd not refuse or delay the exeoution of those affidavits. They
woere only #mxious to make them and wés wondering why the thing was
being delayed so long when they were extremely sunxious-to make the

affidavitde I met Arthur Thurmen twice. Tedder told me he went to

down here have recelved cash payments :Eromo: We pay nesrly all of
them in ossh money. I don't ¥now whethey they are paid by check or
note. MreScars attends to matters of that kind, I have advanced sevy

eral‘of the operatives expense money in cash and not by check. e

anything sbout Jimmy Wrenn in oonneotion with thie cese at all.

I donot Imow him. I don't know enything ebout George Wremn. I heve

done” in thiu 0880y - . ¢




George Epps testified in affidavit in substance as followsie

"I am the George W, ‘Epps who ewore on the trial of the state of
Georgie vs Ieo M. Frank, |
"On April 26th, 1913, I lived with my father and mother at 246

Fox Street, oity of Atlante, and I knew Mary Phagen well. I had
known Mary about a year- before she died. I rode on the ocar with
her on April 26th. We reached the corner of Marietta and Forsyth
Streets about 12 o'clook. Mary got off the car at this place end
went on down toward the Netiomal Pencil Company's place of busi-
ness. As we were ocomiyg inte town on the car, Mary talked to me,
told me she was going down to the National Pencil Company to get
her pay. aéa—alaojtold me that Mr. Frank had been trying to flirt
with her and that she was afraid of him. The evidence that I gave
on the trial was the truth and nothing but the truth, and I here

~ and now say again that what I swore on the trial is the truth.
'Soon after the case was ended & man came to me who seid his name
vas Terry. I will desoribe that man as best I can. He was &
short, skinny, low men and always wore s sour grin on his face.
He told me when he firat met me that he wanfed me to take & mes-
sage for him to Oapitol Square and Washington Street. I took the
ﬁ:easage. It was to somebody by the nsme of Smith. I was never
able to find this man Smith. I fmplapo where eomebody by
the neme of Smith 1ived, but I never oould £ind Smith. The mext

. morning I reported baock to Terry, or the men who oalled himself
‘Terry, that I conld not £ind his men Smith. Terry was in front
of the Aragon Hotel and stopped me as I wen$ along up the street

end wanted me to take another message for him. This time the

message was to Mre. Smith agaim, over at the same place. I took

this message, which was & nmote, but I couldn't find his man agaln,

~— 1 then reported back to Terry that I could not find smith again.

. This time I reﬁorted to Terry at the same place, in front of the

Aragon. When' T reported baeck this laet time, this man who called -
himself Terry asked me if I did net want to travel with him. He

said he had & show company and wanted me to travel with him and

that I could get $10.00 a week and -expenaen, = that I would have

& good time. He maid he was going to take some girls along with
; 195 thom.\ Ha‘n.‘l’hd Mo would T gos I told him I would mee about it. .
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He told me te report to him right ecross from the library that
nigﬁt.’ He didn't say anything mere; eaid he would see me again
tha-t night. That night I reported where he said meet him, acrose
from the library. He told me to stend in front of the House that
Jack built. I had to wad for him., When he came, he ceme along.
He said "let's welkm along,' and we walked down Cain Strees, on
out to VYest Harxles Street and ocame back up to Peachtree Street.

He said-he wanted me to go with him - said I would have & good
timey end get to go to New Orleens and would . get out of this
Frank case. He kept begging me to go. He otfered me $10.00 a
week and expenses. I said 'Yes, I will go.' He said he would get
me eome nice olothes. He told me that night to meet him again -
the next night in front—of the Carnegie Way Iire Engine House, bew
tween 7 and 8 o'cloock. I met him that night, ready to go. I had

%o walt a long time. When he met me he said he counldn't get off |
‘but would have to wait & week - said he wasn't ready, couldn't get
his show girls up. He told me to meet him again the next Saturday
night in front of the Wineooff Hotel. I went there Saturday night
and had to walt & long time.— He stood on the corner and motioned
for me to ocome in the daxk, He said he was going to be ready to

go Wednesday night and would have my olo.thaa and everything ready.
He told me to go shesdand work for Mr. Miller until he got ready
for me. He told me to keep this seoret; not to let my father and
mother or anybody know thet I was going off. I did this, and did
n't tell my mother and father. I saw him Sunday, 'oomiﬁg down For-
syth Street, Kelly (O.W.Burke) and Terry were together, and they
"stopped at the corner of Walton end Forsyth Sts., at the corner °£.-
the Post Qfﬂoe builqgling and Kelly left as I came up. Wednesday
night I met him at the cormer qr Carnegie Way end North FWorsyth
_Straet. _-He-gave me ;c;me of hie old oclothes end gave me one dollar
in money and told me to go ahead and get & bath and to get ready,
that we were going off that night at 11 o'clock end for me o meet

- him at the corner of FPorsyth end Hunter Stse I went s;.head end got

my bath down tewn and hung around snd got-some-supper:— At about
10:30 I went to the corner of Forsyth and Hunter end met him thexe

and he already had mp ticket; said we were not going to New Ore
leans but were g’qing te Birminghem, He had maid before that we
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were going to New Orleanm. He said to go on over to \tha Terminal
Station - that he had some girls to get. I went over to{lthe Ter=
miﬁ!;i--stﬂ;ti:l;:l-l e:md whan I got there I met & man that had on glasses,
who looked like & fellow I saw in Birminghem that passed off es
Kelly. This fellow pretended he could not see good and asked me

to help him down the stepms. When Kelly and I got on the train,
Terry was alrerdy on the train and pretended to get mad beoause I
helped this men down the steps. Terry got off the train and told
me to ptay in there = that he would catoh the train before it left;
that he had some business to attend to. I went on in the train

and sat down. Just as the train was pulling out of the Terminal

Station, I saw this men Terry hep on to the trainm, but he did not
tallk to me ﬁ:ntil we got nearly to Birmingham. I do not know what
became of the man who pretended to be blind end who looked 1like the
Kelly I afterwards saw in Birmingham. I didn't see him efter we
got on the train,. 'Terry then, when we got nearly to Birmingham,
ceme in and began to talk to me . _He Baild he was going to stay &
week in Birmingham :rith the _ahml. He did not stay with me long;
sald he was going back to stay with the show glrls. I never saw
any show girls. — ”
"When '9 got off a.t_ Biminghem I wap with Terry. Vhen I
got about two blocks from the station, that man that pretended to
be blind, came up and grabbed -me; but. he had pulled off his glapses,
I do not say positively that Lg was the same men I helped down the
at;p- but I think so because it looked exactly like him. The glasg=
es made the dirference. Terry asked the men that grabbed me wha ¢
his name was and -why he was grabbing me, and the man - who after-
wards passed off am deteotive Kelly - sgid to Terry that I had ptolen
$10.00 from the Miller Minute Messenger Service. Kelly said he was -
going to take me to jail. Terry told him mot to take me to jall;
teke me to “the Potel, and said he would pay my expenses at the hotel.
- . "Kelly took me to the Bimminghem Hotel and Terry wes with
me. After they got me up to the Birminghem Hotel in Bimingham, Als.
Terry then wanted to. pay my fine and told Kelly he would pay it 1f -

he would let me go. XKelly then maid he would eall up the ohlef of

deteotives and ask if it would be ell -“right to_t'.ke the money.
' 19-7,};o oalled him up, or pretended to eall up, end Kelly then said -

e 4 o= o3 .
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after he had pretended to talk over the phone - that the detective
ohief said that wamm't the only case that.-‘ﬁmy hed ageinet me; that
they had me also for perjury in the FPhagan oase. Kelly said the
chief of detectives said to keep methere until he came. Then both
Relly and Terry commended jil}:_irg to me while they pretended to
wait for the ohlef of deteotives. o B

nAfter awhile somebody ceme in thet they said was the chief of
deteotives. He didn't have any uniforme The best desoription I
oan give of this man who pretended to be the chief of detectives
16 as gollows:He was & tall man, sbout like Mr. Pat Campbell, whose
beard came down to a eharp point and whose moustache was clipped off
_short. All three of them then began to talk to me aboutb the Frank
case and what I had sworn on the Frank case. All three of them told
me I had sworn & lle end had to come up and tell the truth or go
to jail. I esaid I had told the truth about it. He sald No, I had
not told the truth end if I did not tell the twuth about ik, I
would go to jail. I said 'I told the truth end that 1s all I know,'
He said 'You know you never ceme %o town with Mery Phagen on the
car.' He said 'You know thet Black put you up to this, and we are
going to meke it hot’ for him.' He rung a bell dowm stalrs and they
brought writing paper and a penoiland the chief of detectives com-
menoced writing, and wrote three pages and then reed them over to me.
He commended talking to me and told me I was going to have to say
this and if I didn't stick to 1t, I would have to oome back %o Bir-
minghem and serve & sentence there. About this time he said he had
to l;ga:o home and get his breskfast; t_limt he would see me after break-
fast and bring a stanograﬁhor.

"This was in Nevember, 1913. I got to Bimmingham about 3
o'clock in the morning and they kept telking to me end did not let ~
“me go to sleep all nights — !'e:'-ry-"thon-teok-ﬁr-outf-to— get -something —,
Yo eat and told.me to go shead end stiock to this story; he was go-

ing to take me to New Orleans and they ocould not bether me after

I got out of Birminghem, He took me on down anl got me something
to eatand brought me back up to the Birminghom hotel. This time

~ the ohief of deteotives brought & man, & stenographer, with hime
T didn't say enything, but the ohief told me to listen; that I was

going to have to say that. He sald he was éo!.n,g to have it eopled
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on the typewr.{tor and he would-bring it back to me at four o'olock'_, ;
and take me to & lawyer to be swom in on it. MNr. Terry teken me
down steirs and gave me $2,00 end told me to buy & clean shirt and
take the rest of it snd g0 to the shows. About 3:30 I came out of
the Bonita Theater in Bimminghem, and went up to my room. I was
pitting in the window looking into the street, when I saw the chief
of deta;_:__tivel and Mr. Kelly coming. They made a motion for me to
come down stairs. They asked me where wes Texry end I told them

I 4idn't know. Then they took me over to & building I don't know
the name of end they took me by the Jeil and said I was going to

be sworn in and for mé to nay.that wes the truth - that 1#: what
they had written on that papers They took me to the .offlce and
started reading it to me, and when it was done they made me hold

- up my right hand and swear to it, and when they got done Mr. Kelly
took me back to the Bimmiggham Hotel and there we met the chief

_ of deteotives, and Mr. Terry was with him. MNr. Terry got me and
we went walking around. That mnight he sent me on to the hotel and
t0ld me to wait until fee ocome; that he wanted to see the show girls.

— I went up to my room and went to sleep. I don't know when Mr, Terry
came in., The next morning he sald he was going to move to the Em=-
pire hotel, and we went down steirs and turned in the key and went
over to the Hotel Empire. He téld. me to go on up im the room and
£hht he would ee me later, and he give me some money. About 8:30
Mr. Terry came back end took us into the cafe whioh is in the Em=-
pire hotel and bought us some breakfast. Mr. Terry got two tel=-

- egrams and he claimed they were from Atlanta snd that the show had
to come back to Atlanta before we could go to New Orleans, and that
night I got ready end we left ebout 3 o'olosk, and we got on the
train and came back to Atlanta. We got to Atlanta about 7 o'clock

—in thrmomingri—think—it—ma.—nr. —Terry-dldn't-ride with me all-——
' the way, but Just before we got to Liberty Spriygs, he gave me a
#ollar and a half: and 'I:old me to go to the Gato City hotel and
“atay there and don't let any'hody 500 Mo ; ‘bhat he would come wup thore

1(]9 about 12 o'clock and get me. I walted a long time and Mr. Tnm
"__didn't come until-one o 'oloock, and he told me to go on back home
with Meme; that he was ooming out to see my folks.' He gave me s

donar ema a hal:i! in nioklu and dimes end told me to go out to th
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football game; emd I diaﬁ't see eny more of Mr. Terry until one

day just before I was ai-ro_atel,_ and he tbld me that Mr, Keily sald

I had not told the truth and they wanted me to come baok end tell .
‘the truth about it. I said 'I have dome told the truth, and I

don't know anythipg about 1%, and there is some orooked work now;'
and he left me at the corner of Edgewood Avenue and Ivey Street

and told me to go ahead and go back to work. -

"The reason I signed the affidavit for them in Birminghem was
because they threateded me and I was scared and wented to get back
__home. They said if I didn't eign 1t I would have to go to the Bir=-

mingham Reformatory, and that if I did sign it I would have to

stick fto 1t; that if I came to Atlenta and ohanged it, they would

take me baok-to-Birmingham, and that Biminghem would fix me.
"About three weeks after I ceme baock to Atlante from Birming=-

ham, Judge Tindall sent me to the Reformatory at Milledgeville on
& complaint in the Childrens' court. Judge Tindall seid he would
‘be willing to place me on probatiom, but remembering the threats
made to me in Bimmingham by the 'Chief of Detectives' and ‘'Mr.
Terry' and 'Mr. Kelly' - to take me beck to Birminghem if I did
n't stick to the statement they made me sign, I esked Judge Tin-

:]_
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dall to send me to the Reformatory; I wes _a.i'raid if I was placed on
probation that when I repudiated the Birmingham affidavit and told
how it happened, that they would take me to Bimingham and put me .
in Jall for slgning the statement over there. o
"While I wes in the Reformatory at Milledgeville, Ga., Mr.
Stiles Hopkins oBme over there to see me; he told Capt. Lovvorn
he wanted to see me; that they had ‘an affidavit which I had made
in Birmingham and they wanted me to Bign it. They seid they just
wented Yo change it from Birminghem, Ala. to Atlante, Ga. Mr. Hop~
“—k:lnr told ne~to take one copy of the affidavit I made in ] Bimiﬁgham'_
prr -*"and he would raad over the one he had copied end see if it was the
" seme ome I pigned in Birminghem; and I told him Yes, tha$ wes the >
ssame one, and.thef ‘he had 'me to eign it - the typowx‘itton one that

,J:..,... -

bu‘t; I ﬂou t know hia 3 names - Hé asked me if it wes the truth and I

told him Yes, it wen tme__ that it wae the seme one I made im Bir-
minghem; and I eigned it, end Mr. Hopkine and the men who ‘olaimed

s & [
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he was a lawyer, left, y

"I wae brought to Atlanta from the ‘Reformatory at Milledge-
ville, h‘i‘iday moming, May lst, 1914. Since coming here I have sgeen
@ man who wes pointed out to me as C.W.Burke. I have seen him
twice since I came from the Refomatory. On both ocoesiong I had
rampla o'pportunit:j to see him well and to watoh him; and I am now
prepared to say, and do éay under oath that he is the man who was
with me in Bimingham, pessing under fha name of Kelly: that is the
name the man known as Terry called him; and it wae what I oalled
him, a8 he was introduced to me as he:l.ng. Mre Kelly, and it wes the
name whioh he recognized and responded to. Mr. N.A.Garer was with
me when I saw and identified Mr. Kelly as he was coming out of the
National Pencil Company's factory on Friday, Mey lst, 1914. The
man who I pointed out to Mr. Barner as lNr. Kelly, got in an au'l:b-
mobile - & Fard touring car - and Mr, Garmer told me that the name
by whioh he was known in Atlanta was C. W. Burke. -

"Whe.n they had me up in the room in Birmingham all three of
these men got me over im the cormer right at the window snd pulled
down the shades. They oursed John Blaeck, oity detective of Atlanta;
they talked to me entirely about the evidence that I had glven on

" the Prank case and insisted that I should chenge it and would not
let me hardly say enything to them. They talked low, but I was

“afraid; I am now Just 16 years old.

"I have read over the above affidavit and it is all true,
and I-have placed my nwn-a on each and every page thereof after
having read 1t,"

Another affidavit of GeorgeW. Epps, in which he testifies

in substance as follows:

-
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<"1 met Jimmie Wrenn for the firet time at the corner of

Auburn Avenue ‘end Peachtree Street, and not at Miller's Messanger

Service, but four blocks away, or aboutb that.

"Wronn did not disouss the Framk case with witness casually
or otherwime .:ln,‘&tl}a-nta- but decoyed witness out of the oity snd out
of the state to dimsouss it ’vﬂ.th him,

" Witness did not state to Jimmie Wrenn (as C.W.Burke swears
Jimnie Wrenn roport.ed to. him) that the tastimonw Witness had given

O thrtrial oL the Leo_it.lmnk onEe wes :I.n ni:[at:pn‘t—rln- nor.




did witness tell ‘I'I'remi he had told some liesinor that witness had
been made to tell the lies by detective John Black. Witness did
not tell VWrenn that he was going to teke 8 hobo trip; thet ho wes
in bed with the Probation-officer and the deteotives and that wit-

- ness was afraid of John Blaok. Witness did not promise to meke any

affidavit for Wrenn anywhere or B8Ry thai; he wes afraid to maka an
-affidavit in Atlante. =

YEach and every statement ocharged by Burke in hie affidavit
of May 6th, 1914 as having beon made by deponent to Jimmie Wrenn
in Atlenta, ie absolutely and unqualifiedly false., And if Jimmie
Wrenn made these statements to C. W. Burke as coming from memwmenk
witness, -said J:l;nio Wrenn was "stuffing” said Burke with falsehoods
which hey the seid Wrenn, manufactured. Witness's affidavit given
to Hugh M.Dorsey, Solleitor and sworn to and subseribed before en
officer on Mondey, May 4%h, 1914, is a true statement of witness's

dealings with Jimmie Wrenn." N
FE 5 o

John R. Black testifies in effidavit in substance as fol-

lows: .
-~ "0on the first dey of the Coxoner's investigation into the

dosth of lMary Phagen, Mr. J.W.Colemn, Step father of said Mary

Phagan, told me about 2:30 o'clock in the aftemnoon that there was

8 boy down in thel lobby Iof the station house who had told him on

Sunday end Monday nights that he had gone to town with Mary Phagan

on’ Saturdey, April 26th, 1913, and that this boy told him he sat on

the same seat with Mary. Mz, Colemsn also stated to'me that thise

boy-down in the lobby had desoribed to him Mary's leaving the car -

at Mariette and Forsyth atraot‘a,_‘her going south along Forsyth St.

toward the National Penoil Faotory, her conversation in which she

told him she wes afraid of Leo M.Frenk, eto.

4 "Mre !ﬁol_ﬁmumt:to:tho_—lobby-m—t;ﬁ:ﬁ—&o—the-— =~

boy who was George Epps, later a witness in this cese, - and George

Epps_admitted to witness the-things Mr, Coleman had communicated

o —%0 witness. George made a statement to witness embodying what he
later testified in the omse. Witness called the ooroner out end

_202 -Gmrgn Epps repested the same thinss Yo hime

m _ "The next I heaxd of said George Epps was the next day

b

when George ocalled me up by phone and ulc__tdrne “to—oome to the -Spring . '_

-
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Bed Company's place, where he was working. IhiLm._nnt;an Jones .
Avenus. I went to ‘his plase in company with Mr. Harpy Scott. Seid

_ George Epps 6omupioatol-oerﬁiﬁ names to us with the statement
that these poj,rt"iol ocould :urn!.di us mro:"mation on the case., He
volunteered to go with us, stating that he could ocarry us to these
parties, and ve acocepted his offer %o go; end we three went out to )
gether to look up these parties.

"I never was in Mr. Dorsey's office with George Lpps be=
fore the trial, es-I had b.een detailed by Chief lanford to work
with Soott of the Pinkertons end report to Starnes and Campbell
what we might learn. It not_baing my duty to report to Mre. Dorsey
at that time, I did not go _ahéu;: his office. Furthermore, witness
never did, at the station house, in the Solicitor Gemeral's office
or elsewhere direct, tell or suggest to George Epps what he should
swear in this case. And any stafement ox 1na1nuationmt:y anyone '
whomsoever to that effeot is utterly false.

"Regarding the alleged statement of Eppa that wi‘t:n;sa
put a statement in his mouth o fit the Jim Conley situation, -

 this is false and could not have been true because George Epps
made his first statement—before witness knew any‘l:h.ing of Jim Con=
ley in the casey Jim not having been arrested when George first
made his statement to witness."
Jo W. Coleman testified by affidavit in substance as
follows: . _

"That the statements in the above affidavit of John R.
Black are tm, in so far as they relate to things done and seid
by this witness." ' o __-_ o

| N. A. Garner testifies by pffidavit in substance as

followa:=

"I have read the affldavit of George Epps, Jre.; I am
‘the N.A.Garner referred to in his arfidavit. I was with George
'E-ppa Jr. when he pointed out & man as haf'ing passed in Bire .
~ mingham, Ala. under the name o} Kelly. I am personally acquaint-
—ed with the men pointed out by sald George Epps end khow-the man
to be C.W.Burke who has been working on the Frank case. I wes aléo
203 . ~with George Eppe and oity. detective S.L.Rosser when said George

=t LS ; Y I ’ '
Epps pointed _on‘l: & man by the name of B.Bernard as being the men




‘ who represented himself to be the ohief of jdetectives in Blrminghem,
Ala., as referred to in the effidavit of sald Epps attached. I am
personally acquainted with said Bernard end knownthat the men point-
ed out by seld Epps es the ohief of detectives of Biminghem is B.
Bernard of Atlanta, Ga." |

R. P, Barrett testifies by affidavit in pubstance &8

follows:=

"My nsme is R.P.Barrett. I live at 549 West Noxth Avenue
in the oity of Atlanta; I worked for the National Pencil Factory
about ;four years in all;I was in the employ of seld company in
April, 1915 and at the tim of the murder of Mary Phegen; I was
a witness for the state on the ¥rial of TLeo M.,Frank charged with
the murder of Mary Phagane -

"I am well scquainted with Jimmie Wrenn, he having work-
ed in the machine shop of the National Penocll Factory at the same
time I was in their employe. -

"On a Sunday morning not long efter the trial of Leo M.
Frank, Jimmie Wrenn met up with me at or near the comner of Mar-
jetta and Forsyth Streets and entered into a conversation with me
about the Frank case, We walked down Forsyth Street to the cor =
ner of Trinity Avenue and utoppad “there for a little while. Just
bed.’ore we separated, Jimmie sald to me "Barrett, youw are in a good
position to make a barrel of money if you will go to New Orleans
end ohenge your statement in the Frank case.' I aal‘:ed him: 'What
do you want mo to do?' end he replied, 'I want you to go to New
Orleans and ohange your statement in the ¥Frank case.” I said 'Jim-

' mie, whom are you working for?' And he replied ®For Mr. Burke.'
I 414 not then kuow lir. Burke or what Mr. Burke he had reference
- to. Before I left him, he e said "Barrvett - if you don't want to do

this, don't tell anybody. . If you do, tell me first and give me &

chance to leave town.' We were together there only & short time

after this, and I left him. Pretiy soon after this conversation |
| at the corner of Foiayth a‘fraot and Trinity Avenue, Jimmie Wrenn

came out to my houu early one moming. I was Jjust leaving home

!204 and ha.a walkod dom toucrd the onrlin. Jimmie oalled me and I
¢
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walted for him. Hd came up and said "Barrett, you haven't said
anything to anybody sbout that yet, have you? I told him No. Ho-—
then said 'Well, don't tell an;fbédy about 1t; but 1f you do, let

me know before you tell, so I ocan leave town.' I probably said
"Allright' - I do not recall positively.

“%.his was the last of the matter between Jimmie and me until
Just before or about the t?.mo the Supreme Court rendered its de-
oisien in the Leo M.Frank ocase. Early in 1914 - I think it was
in February - Jimmie Wrenn met me in the post office_in Atlanta.
He asked me 1f I wouldn't like to make $4.00 a day for about 6
days and my expenses to New Orleans and return. I asked him what
to do. He replied he was working for a press agent from Chicago
who was going to write a book on the Frank trial: that this man,
the press agent, wanted to get & stetement from every witness who
testified at the trisl. I told Jimmie I would go &and he said

'_Fi’or me to meet himat the Texrminal station at 3:30 P.M. the follow-
ing Saturday afternoom, which was the next day. He said he would
have rasses for us. According to my promise, I met him at the
Terminal station the next day at 3:20 o'cloock in the afternoon,
-and he showed me two passes to New Orleans and retumn. I told
him I would have to go home Ffirst before T could get off. He
handed me a one dollar bill 'aa.ying 'Here's & dollar for car fare.
Hurry baok."

"Instead of goiyg home, I went to Solicitor General Dor-
sey's office to report this to him, but he was out of the oity,
I was told., .I gave the infomation to Mr., E.A.Stephens, an as~
sistant to Mr. Dorsey, who advised me not to go to New Oxleans.
He advised me to delay the trip end talk it over with Mr. Dor-

' sey on his wetumm.

"When I went ‘ha_mi to Jimmie at the corner of Madison Ave~
 nue end Mitohell Street, we walked down. to Whitehall end Mitohell.
‘I told him I oould not go: He safd 'Well, if you are soared, Mr.

-___Kelly will be in Atlenta Monday and I will carry you around to
the Kimball House to mee him, at 2 o'clook in the afternoon.’

Ur. Kelly wae the name of the man he waid was the press agent

Irom Chicagos
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"I met Jimmie at the mmxmwz Fourth Netional Bank corner at
1:30 Mondasy afternoon and he said we were thiryy mimates too early.
Thet Mre Kelly would not be there wntil 2 o'olook. Ve waeited
around until 2 ° 'gloock and went up to the Kimball House to & room
the number of wh:l.oh I do not reocall. Jimmie knocked at the door
and a man I d1id not know-opened the door and invited us -1n. After
we got inside Jirmie introduced the man to me as Mr. Kelly from
Chicago. This man asked me to have a meat and told me he wae &
press agent and that he wented a statement from all of the ptate's
witnesses in the Frank ease. I told him to go to the courthouse
and he could get my statement. He sald that would nmotdo, 1%

o

o

-

P o3

would have to come from the witness's own mouth end have his own
_signature to it before his house would receive it.

_ "During the conversation, he said 'Barrett - what do you
do?! I told him I wae @ machinist, He sayd 'I have a brother who
18 the master mechanisc at the Southern Railroad shops; I might get

s A

you 8 good Job at Hutoherson, Kansas. I know the people there. He
ecked me if I was a married man, and I told him I was. He said
"Barrett, do you know that I am the man who ceught the murdére‘r
of Pearl B:'ya.nt., in New Castle, Pat' ’
"In disoussing the blood spots which I testified I found én
" the Penoil faotory, he said: 'When you found that spot it was only
a white spot.' He acked te if that waen't all I knew about it. I
told him ;:hat when I found it, the white spot was mixed with blood
and he replied 'I didn't know thate'. '
i "He tried to keep it uppermost in my mind that he wes writ-
~—4ng e book and he said 'If you let me win this point you will be
‘ rewarded with enough money to ge; -you 8 handsome house and lot.'
——————— At this—time -we—wore—talking of—the—spots-end-whether they vwere —
.Juat white spots or had,beem mixed with the wlﬂto.
“Thu man nnid to me. 'Barrett I velieve you think I'm try-
1ng to trick you.' He added 'If I were to put down a lie end mend '
it to my house they would. write hack down here and sey 'Burke, what
4n the Hell ce=-==-- "; then he stopped without finishing the sen- =
20“ tence, for he saw he had given himeelf away., I thought I was
talking to a Mr. Kelly rron Ohlougo, but I afterwards found out

e :
_ that this men c.w.mm Iormoﬂq 8 special of:tioe:r: :Cor the South=: )

l .
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ern Railroad.

"It was getting late by this time so I told him I would
have to go as I had ®omée bupiness I must attend to. He had been
writing while we were talking. When I was about to go he asked
me to read over what he had written and if I found anything in
i1t I didn't like to meke a oheck mark by it. I said I didn't

care to do it, but h'e' pléaded with me to just sit down and read
1t over and oheck off the part I didn't like. I told him he could
write down all he liked and check off what he pleased but that I
would oheck nothﬁlg off. I then left him after prol:nising_‘to see
him next day, which ﬁowaver, I did not do. .

"The above is & true statement of events that tmnapiredl

and comversations that took place between Jimmie Wrenn and me

and also between C.W.Burke (the man introduced to me as Mr. Kelly)

and me. During the conversation in the Kimball House between

Burke and me, Jimmie Wrenn was in end out the room, coming and go-—

ing a& he plessed. He meemed to be thoroughly mecueinted with

'Mr. Kelly' as he called Burke, appearing to be quite intimete
and confidential with him,

"The following week after the murder of Mary Phagen, Mz,

~ Dorsey or someonme had an eleotrician to run electrie lights down

in the basement of the pencil factory and a very thorough search

wes made 1!1_‘1:]19 basement for anything that would throw light on

¢ ' the murder. Those down there were hun "t:ine; for any olues that

might be found. There were in the orowd Mr. Dorsey, a stranger

vhom I did not know, buv understood wes & detective, - Mr. Pat”

Campbell, Mr. E.A.Stephens, Mr. Plemnie Minor, Mr. Dan Goodlin,

Mr. N.A.Garner and I think several city osfficers. Every nook and —

corner of that basement was searohed, every box and berrel moved

and every bit of the trash moved. There wes not a book or soratch
pad—down-there—thet-we saw-or—found. Waste paper snd trash, wvhen —~ —
cerried to the basement was always piled in front of the furnace

and kept there until it was bummed in the fumece. It was con-

; etantly burmed every week, and there was no acoumulation of paper—
“and blanks booke or other kinds of books down there.

______ 207 ~ "Becker left there in January, 1913, I think. I understood,
4 that he was going to New York with the Fabre Penoil Co,."




He.A.Garner taatitioﬁ by affidavit in substance as follows:
"I am personally acquainted with W.W.Rogers, otherwise known
as 'Boots’ Rogers. On April 26th, 1914, I had & talk with Boots

Rogers end asked him whe the other Rogers was that was working
for Bums and he sald Burns had no other Rogors im the ocity of
Atlanta. He admitted thet he was now in the employ of Burms. He
also stated that he had not changed or modified in any respect
his evidence a8 given on the ptand and it was the truth and noth~-
ing but the truth and he would repeat it again.
"Some time along in the early part of the year 1914, probebly
~ about the month of February, 1914, I saw R.P.Barrett eome to the
of fice of Hugh M.Dorsey, Solioitor General. The Solicitor Genersl

was not present. I was directed by the Assistant Solicitor Gene
eral E.A.Stephens to follow sald Barrett. I followed saild Bar-
rett and saw him meet Jimmie Wrenn, & men kgown to me personally,
and the brother of.l}eo:ﬁga Wrenn who was comvicted in the Superior
court of a $30,000 theft of diamonds. I saw Barrett and Wrenn
both at Sig Samuels' _beor saloon on Mitohell Street, between Broad
and Forsyth. Wrenn had & grip. They stood there and talkod a while.
I am personally acquainted with both of these Wrenn Boys and knoﬁ
that they are brothers." S
S.L.Rosser testifies by affidavit in substance as follows:
"On Tuesday morning, April 28th, 1914, while at work on in-

ventigating witnesses with reference to the extraordinary motion

of Leo M.Frenk, I was in search of & negro by the name of Frank —
Reese. I found said Frank Reese in an alley running from Hunter -
street between Frpgzier gnd Terry Streets, known as Kingley's Alley.

e ol

I hed infomgtion that Frenk Reese lived in the first house lead-
g fron- Hurt@) Street end ns I tumed in the slley and started
- towards this h_‘ e on the ﬁsht I looked &t the end of & little
" blacksmith ehop or old building of eome kind on the left,.and
_ghere 8topd George Wrenn, Frank Reese end Dan Goodlin stending
glose together in conversation. I know Geofge Wrenn, the ﬁgn

~ oonvioted of a $30,000 theft of diemonde and who has just finishe

208 od serving a séntence in the Fulton county jeil therefor. He was

il

commonly known among the inmates of the jail as 'Dr, Wrenn, '
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$his said George Wremn or Dr. Wrenn being the brother of Jimmie
Wrenn, = seld Jimmie Wrenn being the man who has been assisting
O-W.Bﬁrko. - -pald O.W.Burke being a witness signing the affidevit
of 0.Burtis Dalton in Florida end_the notary public purporting to
attest what purporta to be an a:fﬂdavit from en o0ld negro women
by ‘he nsme of Mary Rich."

Den M. Goodlin, Jp. testifies by affidavit in substance as

follows;.

"On Tuesday the 28th of April, 1914, I went in company with
Charles Sigels; whom I had arrested on a warrant from the Munigi-
pel court of Atlanta, to the viecinity of Bubler street and Fra-
ser street. We went there to look for a man who had agreed to go
c_m _815019' bond. Ve found the men we were looking for and all
three of us stepped into a blacksmith's shop to fix up the bond.
Just as I came out I paw a young negm boy by the nialmame of
"l’eavina" - and he sa.!.ll ‘Yon aoared me; I thought you wug comin'
_aftar me.' And then I said:'Where do you 1live?' He pointed to
where he lived. I then said 'Well, I'll know where to come when
I want you.' George Wrenn had been standing nearby, in front of
Peavine's house. Just then he oame up to me and asked me some-

~ thing about how the sheriff's race was coming. About that time
Base Rosser walked up. There was no co:versation at all between
mya'alf and George Wrenn or Peavine about the Frank case or any-
thing connected with it. We just had a few cesusl words comversa-
tion." _
’ George W. Epps,Jr. testifies by affidavit in substance &s
follows: | :
"I am- the George Eppe who testified in the trial of the
cese o:l' the State of Georgia ve Leo M.Frank. Since signing an
—— —affidavit this moming with reference-to what ocourredin Bir— =

Eningh..m,.n.a.., I have seen on .tﬁo atrelot the man who took me

from Atlants, Ga. o Birminghem, end who passed with me under the

neme of Terry. I pioked him out on the street st a bootblaock

stand near the corner of Hunter and South Pryor Streets. I spoke

to him end he spoke to-me. I called him 'My. Terrys' I em po=-—— —

pitive that he im the man. I never knew him under any other neme

i %7‘299—"’“?*-‘1!‘ neme Terry. Mr. N.A.Gerner wes with me at the time i

sow him and addressed the man as Jimmie Wremn, and Terry asked: '

| [ 5 3 : * | R

3 - > _— el a2t T
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\b  twnat a1a you oall : me, Kelly?' I said 'No, I didn't oall you
Kelly; I called yon !or:y - the name you gave ma.&"
Fred Perkerson teat:l:r:l.u by affidavit in substance as follows:
"My neme is Fred Perkerson. I am employed by Mr. J.J.Voodside
;‘Lbout the latter part of the summer of 1913, I was sentenced to
serve & term in Fulton county jail for drunkenness on the mhik pub-_
1lic highway and I mserved this sentence at the ocounty jail snd for
practically this entire time I was allowed the freedom of the jail
as a jJail trusty, as the prisoners serving sentences are used to
do the labor around ‘the jail.

__ "There wes alsc-a-white prisoner serving a Jall sentence whom
the prisonera knew as Dr. Wrenn, rs he helped the county physicien
and gave the aick meaidims and .'Lookod after them when—the—county
physician was not praaont at the _jail. I have seen peveral of
his brothers viait him at the county jall but their names I do not
.know. I have shined %he_:lr shoes for them when they visited him
et the jJall. I have seen Jewish friends of Mr. Frank give Dr. liremn
cigare and buy him drinks end I have carrjed papers from the Jail -
office up to Mr. Frank, and Dr. Wrenn would sometimes request me to
aek Mr. Frank to let him have some of the papers to read, when Mr.
Frank got through reading them, and I have told Mr. Frank of this
regueat of Dr. Wrenn and have ocarried some of the papers from Mr.
Frank's cell to Dr. Wrenn.

- "While I was there I often oarried measls to Oonley's cell
and also oleaned up his eell for him. Dr. Wrenn has talked to me
and Frank Reese, who was also serving a Jall sentence and who was

_ also a trusty and who had access to Conley's cell and who helped
olean up his eell at times. Dr. Wrenn would talk to us uswally

—when Deputy Gillelend would go- to the front to get his dinner.

Dr. Wirenn told us that we had good chence to make sSome money.
 He paid that both of us could go into Uonley's oell wing together
and then oome out and eay Conley hed sonfemsed to us that he had
k:l.lla_t_l. the girl. He told us that we could get lotas of money for
~this, - that '"ﬁia_'a'iﬂ would pey ue well if we would do this. He
told us that we woula ggt out of jall after Ohristmae at the end
of our jail lontenou end thut we woula have no nonoy end That
this m# :

uy chance to gqt some monoy.




"Both of us told him we wouldn't'do this; he stated that Comley -

was not any relation %o us. He said all you want is the money when

you got oute. He said he would soon be out smoking good cigers and
——————ve would be broke. I remember he talked to me 'at-least & half dozen-

times about this, sometimes talking to me by myself and sometimes

to Reese and myselfe
’ "I remember at one time Dr., Wrenn wus talking to Conley in the
presence of myself and Reeso, and he told Conley the thing for him
to do when he got his sentence was for him to take the murder om him
.gelf and in this way free Mr. Frank, He told Conley that he would
" only get ebout 6 or 12 monthe senbence and meybe that in Jail and
that he could never be tried again end that 1f he womld teke this
murder oﬁ himself, that Mr. Frenk would go free and that Conley
would get & lot of money for it and that he could never be tried for
it. Oonley declined to do this. Dr. Wrenn was in Conley's cell wing
‘very often. I have been looking for him at times to get medioines
for some sick mmxmsmy pxisoner and find him in Conley's cell.
"I $old Dr. Wrenn :t:l;:allx when he kept on after me to tell
that Conley had confessed to me thet I didn't see why Dr. Wrenn did
n'tdo this himself; I told Dr. Wrenn that he had as much opportunity
as I had to go in Conley's 06ll and he could swear that Conley had
confessed to him as well as I could that he had confessed to me. Dr.
Wrerm replied: 'You're a damn fool » I am not going to get mixed in
it," I told him I wouldn't get mixed in 1t either. He said 'Yom
‘negroes are damm fools; when you get out, bmoney will be brief; when
I get out evorybodyl will have money."
) "] kmew Arnie Maud Carter; she was a prisoner and was turned
loose on the. run around ox roun;l the Jail as & trusty by deputy
Roberts to wash clothes and olean up the hospitel. Her work was on
the f£ifth or hospital floor end in the laundry, on the 4th floor.

She was tumed loose every moming by-Deputy Roberts and she wes losk--
ed up by Deputy Allen when he osme on duty every day about 3:30 P.M, -
‘Deputy Roberts had charge of the cleening up of the jail end the
leundry work and mto Maud Carter wae unde~ hip control end direc-
__tlon.mtil 5350 when Deputy Allen oame in and she was then looked |

i

'I‘.I.p. ] ’ Tt . 2
"I have meen :pr.' Wrenn and Annie Meud Oaﬁar talking 'bogethe‘r
jupt in the eame manner s le had telked to ww we. I could -6t heaxr
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